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Andreja Krajnc, 
odgovorna urednica

DRAGA BRALKE, DRAGI BRALCI!

Ored vami je praznična številka občinskega glasila. V njej so podrobno predstavljeni številni 
F projekti in pridobitve v Občini Trnovska vas v letu 2015, med drugim pa vam predstavljamo 
tudi mnoge aktivnosti, ki so v naši občini potekale v okviru občinskega praznika ali se dogajajo 
v posameznih društvih in vaseh.

r> ožič je pred vrati. Na adventnem venčku smo prižgali četrto svečko, ki predstavlja ljubezen. 
D Kako lepo je gledati, kako gorijo vse štiri svečke. Koliko svetlobe nam dajejo. Morda dovolj,
da lahko ob njihovi svetlobi preberemo kakšno božično zgodbo ali zapišemo lepo misel, ki se 
nam je utrnila v srcu. Vedno znova se sprašujem, kdaj bo svetloba svečk na naših adventnih 
vencih dovolj močna, da bo med ljudmi svetel pogled, ki bo vodil v svetel medosebni odnos. 
Današnja družba in naše družine so kljub adventnim svečkam, ki te dni gorijo na naših mizah, 
še vedno prepolne teme zlomljenih in pretrganih medsebojnih odnosov. In če priznamo ali 
ne, v veliki večini prekinjeni in neurejeni odnosi človeka izčrpavajo, mu jemljejo življenjsko 
moč in veselje, nenazadnje tudi zdravje. Kljub temu, da je večina bralcev temu razmišljanju 
potrdila, pa vendar ostaja v vsakem od nas težava, če se od nas pričakuje, da s svetlobo naše 
sveče osvetlimo sprte poti. Pred kratkim sem brala besede papeža Frančiška, ki je ob neki 
priložnosti dejal: »Vsak dan drug drugemu povzročamo krivice. Teh napak, ki jih pripisujemo 
svoji slabosti in egoizmu se moramo zavedati. A od nas se zahteva, da takoj pozdravimo 
rane, ki si jih povzročimo, da nemudoma ponovno spletemo niti, ki smo jih pretrgali. Če 
čakamo predolgo, vse postaja pretežko ... Obstaja preprosta skrivnost za ozdravitev ran in 
za prenehanje obtoževanja med straši in otroki, med brati in sestrami, med snaho in taščo 
... Ni potrebno imeti velikega govora. Dovolj je gesta nežnosti. Pomembno je, da se dan ne 
konča z vojno.«

NI e čakajmo torej do naslednjega božiča, če moramo »zravnati kakšne steze«, kajti če 
I N čakamo predolgo, vse postaja pretežko, kot pravi papež. Še je čas, da že letos obogatimo 
naše domove, naše družine in našo sosesko, ne le z zunanjim bliščem in s prepolno 
praznično mizo, ampak z lučjo četrte adventne svečke, ki predstavlja ljubezen. Naj nam ne 
bo pomembno, koliko lučk bomo prižgali na božičnem drevesu ali koliko bliskajočih in sijočih 
raket bomo ob Silvestrovem spustili v zrak.

NI aj postane zares pomembno, koliko lučk bomo prižgali v očeh naših najbližnjih. Le-ta 
I N svetloba božičnih praznikov zares šteje in ob letošnjih praznikih vam želim, da bi ta 
svetloba ostala za prihodnje leto ter nam osvetljevala in ravnala naše steze tudi takrat, ko se 
bodo ugasnile praznične luči.

Odgovorna urednica
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Izdajatelj: Občina Trnovska vas 
Odgovorna urednica: Andreja Krajnc
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E-pošta: andreja.krajnc@trnovska-vas.si
Glasilo TRNOVSKI ZVON izhaja v nakladi 440 izvodov in ga prejmejo vsa gospodinjstva v občini Trnovska vas brezplačno. 
Zasnova, celostna podoba, oblikovanje in elektronski prelom ter tisk: Pika, kreativne komunikacijske rešitve, Zmagoslav 
Šalamun, s.p., www.kreativne-resitve.eu, 070/670-740.
Fotografija na naslovnici: Zmago Šalamun
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PREGLED DELA OBČINE TRNOVSKA VAS V LETU 2015
I eto, ki je za nami je bilo za Občino Trnovska vas zelo 
Luspešno, upam si trditi, da eno izmed najuspešnejših v 
obdobju samostojne občine. Kriza, ki je zajela vso državo, 
pomeni tudi »zategovanje pasu občinam« predvsem na 
finančnem področju, kar ima za posledico manjše finančne 
prilive. Država občinam zaradi manjših finančnih prilivov 
ne zmanjšuje obsega nalog, ampak jih povečuje, naloge so 
zakonsko določene, zato jih je potrebno izvajati.

Občina je leto 2015, kljub oteženim okoliščinam, uspešno za
ključila. Končala je nekaj projektov, ki so za malo občino tež
ko izvedljivi brez dodatnih sofinancerskih sredstev, bodisi iz 
ministrstev ali javnih razpisov. Tudi v tem letu smo izvajali vse 
projekte v tej obliki, to pomeni na temelju sofinanciranja iz 
ministrstev in javnih razpisov.

Kratek pregled za leto 2015
V skladu s predpisi je občina izvedla vse zakonsko predpisane 
naloge, prav tako je skrbno izvajala naloge, ki so za občino 
razvojne na številnih področjih, kot so na področju šolstva, 
kulture, javne infrastrukture ... Želja je veliko več, kot je mo
žnosti, vendar smo se trudili izvajati tiste projekte, ki so bili 
sofinancirani, čeprav bi velikokrat vrstni red izvedbe projek
tov spremenili. Sredstva, ki so pridobljena iz javnih razpisov, 
jih je potrebno uporabiti za namene, za katere so bila prido
bljena, s temi sredstvi ni možno prosto razpolagati, v naspro
tnem primeru jih je potrebno vračati.

Kanalizacija Biš,
projekt je zajemal izgradnjo kanalizacijskega omrežja v dolži
ni 3806 m s čistilno napravo za 350 PE z možnostjo priključi
tve 89 priključkov. Projekt je končan, bil je opravljen tehnič
ni pregled s strani DE Ptuj, prav tako je za čistilno napravo 
pridobljeno pravnomočno uporabno dovoljenje. Gradnja 
kanalizacijskega omrežja s čistilno napravo - pomeni gradnjo 
podtlačnega kanalizacijskega sistema v strjenem delu naselja 
Biš. Sistem je grajen tako, da bo možna širitev obstoječega

OBČINSKI SVET SE JE SESTAL 
DNE, 6.10.2015 NA 8. REDNI SEJI.
^"Nbčinski svet je sprejel Lokalni energetski koncept Občine 
^✓Trnovska vas ter naslednje odloke: Odlok o lokalnih 
gospodarskih javnih službah v Občini Trnovska vas, Odlok o 
ustanovitvi Komisije za varstvo uporabnikov javnih dobrin v 
Občini Trnovska vas, Odlok o ustanovitvi režijskega obrata 
v Občini Trnovska vas, Odlok o organizaciji in delovnem 
področju Občinske uprave Občine Trnovska vas.
Sprejeli so Sklep o financiranju političnih strank v Občini Trno
vska vas za leto 2015.
Obravnavali so Odlok o načinu opravljanja rednega vzdrževa
nja občinskih javnih cest in drugih prometnih površin v Občini 
Trnovska vas.
Svetniki so v nadaljevanju seje potrdili pobude za podelitev 
priznanj Občine Trnovska vas v letu 2015 in obravnavali vlogo 
za dodelitev enkratne denarne nagrade zlatim maturantom.

Na koncu seje je župan podal informacijo o delu občine, sve
tniki pa so podali svoje pobude in vprašanja.

sistema do ostalih hiš naselja Biš. Na delujoči kanalizacijski 
sistem je priklopljenih dve tretjini tistih, ki se lahko priklopijo, 
zato prosimo, da se priklopijo vsi tisti, ki ste predvideni za pri
klop na omenjeno omrežje, predvsem zaradi onesnaževanja 
okolja. Na območju zgrajenega kanalizacijskega omrežja je 
obvezen priklop. V kanalizacijski sistem je dovoljeno spuščati 
samo tisto, za kar ste bili obveščeni z dopisom, v ta sistem ni 
dovoljeno odlagati bioloških odpadkov, ker se lahko sistem 
zaradi maščob ali trdih odpadkov zamaši ali ustavi. V nasle
dnjem obdobju se pričakuje kontrola pravilnosti priklopov na 
jašek. Vzpostavljen je sistem kontrole »monitoring« delova
nja kompletnega sistema, prav tako posameznega jaška, iz 
katerega je razvidno število vklopov, čas črpanja in ostali po
datki.
Vrednost gradnje kanalizacijskega omrežja je znašala 
880.227,67 EUR, od tega je bilo sofinancirano iz javnega raz
pisa (oddan je bil na Petrolu, kjer smo čakali za oddajo razpisa 
v vrsti celo nedeljo in ga oddali v prvi minuti iz nedelje na po
nedeljek) pri Ministrstvu za gospodarski razvoj in tehnologijo 
iz RRP v višini 613.273,34 EUR. Vse obveznosti do izvajalca so 
poravnane.

V sklopu gradnje kanalizacijskega sistema smo zgradili novo 
N N omrežje električnih vodov v zemljo in novo omrežje tele
komunikacijskih vodov v zemljo.
Gradnja N N električnih vodov v zemljo pomeni gradnjo no
vega električnega omrežja na celotnem območju naselja Biš, 
kjer se je gradilo kanalizacijsko omrežje. Obstoječe (dotraja
no staro) električno omrežje, ki je bilo grajeno na lesenih dro
govih, je bilo porušeno ter zgrajeno novo v cevnem sistemu 
položeno v zemlji, vsi priklopi so že izvedeni. Zaradi gradnje 
novega N N električnega omrežja je bilo potrebno izvesti več
kratni podboj regionalne in lokalne ceste, z vgradnjo zaščitne 
kovinske cevi, ki onemogoča poškodbe na voziščni konstruk
ciji (posedanje ceste na prekopih). Vsa električna dela je iz
vajala strokovna ekipa Elektra Maribor, občina pa je izvajala 
gradbena dela - izkope.
Gradnja telekomunikacijskih vodov pomeni gradnjo novega 
omrežja za priklop na možen sistem optičnega priklopa, ki 
predstavlja zelo kvaliteten prenos signala in s tem hiter in
ternet, kakor tudi kvalitetno televizijsko sliko. Celotni sistem 
telekomunikacijskega omrežja je zgrajen, vendar zaradi zah
tevne tehnologije priklopov je predvidena izvedba priklopov 
na optično omrežje v letu 2016. V letu 2015 so se izvedli priklo
pi telefonskih priključkov po ceveh optičnega omrežja v žični
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obliki. Občina je izvajala gradbena dela za telekomunikacijsko 
omrežje predvsem izkope.

Gradnja javne razsvetljave
V Bišu je bilo zgrajenih 71 luči javne razsvetljave v kandelaber- 
ski izvedbi. Od tega ob regionalni cesti Ri je bilo v sklopu gra
dnje pločnikov grajenih 36 luči, oba kota 19 luči in ostali od
seki ob Ri 16 luči. Vrednost investicije ob Ri je znašala 67.496 
EUR, oba kota in ostali odcepi JR bodo znašali 61.500 EUR.
V naselju Trnovska na prečki za Vitomarce 5 luči JR v višini 
10.500 EUR.
V naselju Sovjak je bilo zgrajenih 9 luči JR v višini 13.960 EUR.
V naselju Ločič ob regionalni cesti Ri 13 luči in na območju 
avtobusnega postajališča 5 luči JR v skupni vrednosti 41.290 
EUR.

Gradnja pločnikov v Bišu in Ločiču ob regionalni cesti 
R1-229 odsek 1286
Gradbena dela 2. etapa skozi Biš in Ločič. Vrednost investicije 
je znašala 1.076.039 EUR, pogodbeniki so bili Direkcija RS za 
infrastrukturo (DRSI), DARS in Občina Trnovska vas. Deleži 
sofinanciranja so bili določeni na podlagi podpisanega Sofi- 
nancerskega sporazuma med omenjenimi pogodbeniki. Dela 
so končana, 10 % delež do pogodbene vrednosti bo plačan iz
vajalcu po opravljenem kvalitetnem prevzemu izvedenih del. 
Gradnja je zajemala gradnjo pločnikov v naseljih Biš in Ločič 
ob Ri, gradnjo avtobusnih postajališč v Bišu 2 postajališči in 
Ločiču 2 postajališči, gradnjo javne razsvetljave ob Ri v Bišu 
in Ločiču ter rekonstrukcijo križišča v smeri Vitomarcev, ki se 
navezuje na Ri (pri Groseku v Trnovski vasi). Na celotni trasi 
so bila izvedena odvodnjavanja, po projektu predvideni opor
ni zidovi, cestni priključki na Ri ... Ker pločnik poteka preko 
dveh vodotokov, je bilo potrebno zgraditi dva nova mosta, 
enega v Bišu čez hiški potok, drugega v Ločiču čez ločki po
tok.
V letu 2013 je vlada RS zaradi finančne krize ustavila vse inve
sticije na državnih cestah, tako je bila ustavljena tudi investi
cija vTrnovski vasi. Ker je bil projekt izveden do polovice, smo 
se v letu 2014 pogajali, kako končati gradnjo, vendar DRSI ni 
imela sredstev. V začetku leta 2015 smo se ponovno večkrat 
sestali z DRSI in obrazložili potrebo po dokončanje gradnje 
in zagotavljanja varnosti na tej cesti. Z veliko truda in s poga
janji smo uspeli z Direkcijo Republike Slovenije za infrastruk
turo in DARS-om umestiti investicijo nazaj v proračun za leto 
2015. Dokazovali smo, da ima občina za dokončanje gradnje 
zagotovljena sredstva v proračunu, tako da ne bo problem 
dokončati tega projekta s strani občine. Ker se je v tem času 
pojavila potreba po preplastitvi asfaltne prevleke cestišča re
gionalne ceste, zaradi globinskih poškodb cestišča v naseljih

Biš in Ločič, smo se septembra 2015 pogajali še za dodatna 
sredstva za asfaltiranje regionalne ceste v omenjenih nase
ljih. Po tehničnem pregledu poškodb na voziščni konstrukciji 
je bilo ugotovljeno, da je vozišče v tako slabem stanju, da je 
bilo potrebno izvesti novo asfaltno prevleko zaradi zagota
vljanja varnosti udeležencev prometa. Nova asfaltna prevle
ka cestišča ni bila predvidena v projektu izgradnje pločnikov, 
vendar je bila na podlagi slabega stanja cestišča in poškodb 
na cestišču izvedena.

Rekonstrukcija javne poti JP 560-711 Biš - zgornji kot

Zaradi dotrajanosti je bila nujna rekonstrukcija omenjene ce
ste v dolžini 370 m. Izvedla se je širitev ceste na 3,5 m, uredi
la so se odvodnjavanja z izkopom oziroma čiščenjem jarka, 
uredile bankine, zgrajene je bilo okrog 100 m mulde in drena
že. Na tej cesti je bila zgrajena širitev mosta čez hiški potok 
z novo ograjo, prav tako je nova cesta je speljana do čistilne 
naprave v Bišu. Gradnja je zaključena, vrednost rekonstruk
cije ceste in širitve mostu je znašala 47.558 EUR, od katerih 
bomo v letu 2015 dobili povrnjenih 16.195 EUR na osnovi 21. 
člena ZFO-i od M G RT.

Obnova lokalne ceste od krožišča v Trnovski vasi 
mimo šole do Trančarja
Zaradi dotrajanosti je bila izvedena obnova omenjene ceste, 
izvedene so bile globinske sanacije poškodb na cesti, cesta je 
na novo asfaltirana v dolžini 315 m in širini 5m, na novo so bile 
pobarvane talne oznake. Vrednosti izvedenih del je znašala 
28.417,51 EUR.



Ureditev vodotokov

Zaradi zamuljenosti in naplavin je bilo potrebno očistiti del 
potoka v Trnovcih, kjer smo očistili del trnovskega in del loč- 
kega potoka pri Francu Mohoriču. Dela je kvalitetno izvedlo 
podjetje VCP Drava Ptuj d.d., kot koncesionar tovrstnih del. 
Investicija je znašala 20.000 EUR, od tega je bil delež ARSO- 
-MOP-a 11.800 EUR in Občine Trnovska vas 8.200 EUR.
Po izjavi koncesionarja VCP Drava Ptuj d.d. je Občina Trnovska 
vas ena od redkih občin, ki skrbi v takšni meri za vodotoke. V 
preteklem obdobju je bilo saniranih veliko km vodotokov in 
to na trnovskem, biškem in ločkem potoku, južnem obrob
nem potoku, sedmici..., tudi za naslednjo leto se dogovarja
mo z ARSO-MOP-om za nadaljevanje čiščenja potokov zaradi 
zamuljenosti in izkopa pravilne smeri struge potoka v Črmlji.

Zbirni center Trnovska vas
V mesecu aprilu 2015 je bil zgrajen novi zbirni center (ZC) na 
režijskem obratu, ki občanom omogoča odlaganje odpadkov, 
ki ne spadajo v posodo za smeti. Zbirni center je odprt dva

krat tedensko oziroma vsako prvo soboto v mesecu. Zažele
no je, da se zbirnega centra poslužujete in odpadke odlagate 
na ZC, odpadki se odlagajo po ločenih frakcijah. Kaj se vse 
lahko odlaga na ZC in celoletni urnik odpiralnega časa ZC, je 
objavljen v članku te izdaje trnovskega Zvona in na spletni 
strani občine.
Stroški gradnje ZC so znašali 45.803,07 EUR od tega je bilo 
sofinancirano iz proračunskega sklada 30.000 EUR.
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Ureditev okolice Prostovoljnega gasilskega društva 
Biš

Ureja se okolica PCD Biš. Izvajajo se izkopi zemlje, navoz gra
moza in planiranje gramoza. Celotna okolica bo asfaltirana, 
izvedlo se bo ustrezno odvodnjavanje in ena luč javne razve- 
tljave.

Vzdrževalna dela v osnovni šoli in vrtcu (pleskanje 
sten, lakiranje podov)
Našim otrokom zagotavljamo čim boljše pogoje za šolsko in 
predšolsko vzgojo, zato smo v letošnjem letu med počitni
cami izvedli prvi del sanacije v osnovni šoli in vrtcu s tem, da 
smo prepleskali zidove in polakirali pode. Prav tako smo v 
času počitnic preplastili (asfaltirali) cesto od krožišča mimo 
šole do Trančarja in obnovili talne oznake na cesti zaradi večje 
varnosti naših otrok.
Stene in podi so bili uničeni, podi predvsem zaradi vodnih la
kov, ki jih priporočajo strokovnjaki, vendar ti nimajo odpor
nosti na obrabo. Izdelano imamo projektno dokumentacijo 
za ureditev nove učilnice v OŠ z odstranitvijo stene. Učilnico 
potrebujemo zaradi zasedbe ene od učilnic z otroci vrtca, vr
tec ima formirane tri skupine prvotno sta bili predvideni dve. 
Gradbena dela za novo učilnico bomo izvedli med počitnica
mi 2016.

Nabava traktorja s priključki
Ker izvajamo sami eno od gospodarskih javnih služb (CJS) - 
vzdrževanje cest v okviru režijskega obrata, zato potrebuje
mo minimalno soopremo za opravljanje takšne službe. V letu 
2015 smo za opravljanje omenjene službe kupili traktor s čel
nim nakladalcem, desko za sneg, bočno koso in trosilcem za 
sol, v skupni vrednosti 25.800 EUR. Glede na ceno koncesije 
bo strošek nabave omenjene opreme plačan v enem manda
tu.
Strošek morebitne podelitve koncesije vzdrževanja cest bo 
bistveno višji od sedanjega stroška vzdrževanja.

Prizidek pri večnamenski dvorani (nadstrešek vhod v 
kurilnico)
Zgrajen je bil nadstrešek vhoda v kurilnico predvsem zaradi de
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zadrževanja listja, smeti in polžev, pozimi pa snega, ki ga je 
bilo težko očistiti zaradi globokih stopnic. Vse skupaj je moti
lo oziroma onemogočalo vstop v prostore kurilnice. Dela so 
končana.

Ureditev katastra javne infrastrukture
Zahteva ministrstva je urejanje katastra javne infrastrukture, 
predvsem odmera tistih cest, po katerih potekajo kategori
zirane ceste po privatnih zemljiščih. V letu 2015 smo izvedli 
nekaj takšnih odmer, predvsem tistih cest, po katerih poteka 
cesta čisto po privatnih zemljiščih. Postopki urejanja pote
kajo počasi, saj je potrebno najprej izvesti odmero, zatem s 
pogodbo prenesti dele zemljišč v javno dobro v last občine.
V letu 2015 so omenjene odmere stale okrog 14.000 EUR. V 
2016 bomo nadaljevali z odmerami po zastavljenem planu.

Vzdrževanje lokalnih cest, javnih in poljskih poti
Tudi v letu 2015 je bilo veliko sredstev namenjenih za vzdrže
vanje lokalnih cest, javnih poti in poljskih poti. Nekaj del seje 
izvedlo preko vaških odborov, kar se izkazalo za pravilno, saj 
so predstavniki vaških odborov vaščani in oni najbolj vedo za 
potrebe svoje vasi. Vzdrževanje se je izvajalo tudi preko od
bora za infrastrukturo in odbora za kmetijstvo.
V tem letu smo veliko pozornost namenili urejanju bankin, 
urejevali smo jih na vseh občinskih cestah, ne glede na kate
gorizacijo. Bankine vzdržujemo sami preko režijskega obrata 
v okviru občinske uprave, zato smo nabavili traktor s priključ
ki. Košnja trave se je izvedla trikrat, dvakrat smo pokosili z na
šim traktorjem, enkrat »generalno« pa z zunanjim izvajalcem. 
Pri vzdrževanju cest predstavljajo problem zarasti ob cestah 
in viseče vejevje na cesto.
V letu 2015 smo izvedli nekaj globinskih sanacij cest zaradi po
škodb cestišča, ki so ogrožale varnost udeležencev v prome
tu. Sanirali smo cesto v Bišečkem Vrhu na treh lokacijah, Tr
novskem Vrhu na dveh lokacijah, cesto Ločič-Ločki Vrh na eni 
lokaciji. Za kompletno vzdrževanje je bilo namenjenih okrog 
53.000 EUR.

Zimska služba se je izvajala glede na potrebe. Zimska služba 
predstavlja velik strošek za občino, saj je v prejšnji sezoni zna
šala okrog 30.000 evrov. Zakon pravi, da je potrebno plužiti, 
ko zapade do 15 cm snega, vendar je naša zimska služba izvo
zila vedno prej. Tudi vsak posameznik se mora zavedati, da so 
v zimskem času zimske razmere in mora sam nekaj prispevati 
k temu. V zimskem času je potrebno imeti zimsko opremo, 
pred vhodi odmetan sneg, da snega ne meče iz dvorišča na 
cesto in s tem povzroča dodatnih ovir... Posebno opozorilo 
velja vsem lastnikom gozdov, da odstranijo drevje in vejevje,

ki stoji ob robu cest. Takšno drevje in viseče vejevje se v sne
žni nevihti ali žledu pod težo snega ali žleda izkrivi na cesto, 
kar predstavlja cestno oviro ali celo zastoj prometa.
Vsi se moramo zavedati, da morajo biti ceste vedno prevo
zne, še posebej zaradi intervencijskih vozil, kot so reševalna 
ali gasilska vozila, kakor tudi za potrebe kakšne druge pomo
či.

Skrb za družbene dejavnosti - občina v te namene sofinan
cira društva, skrbi za večnamensko dvorano, kje so možna 
medgeneracijska druženja, skrbi za dvorano, da je redno 
vzdrževana, skrbi za urejenost športnega igrišča, telovadni
ce, Simoničeve domačije...

Cilji v naprej
Ker je razvoj občine v veliki meri odvisen od pridobivanja 
dodatnih finančnih sredstev, občinam pa ta primanjkujejo, 
naslednja perspektiva za obdobje »2014-2020« pa ni naklo
njena občinam pri pridobivanju evropskih sredstev po metodi 
perspektive 2007-2014. Izvajanje projektov po naslednji per
spektivi bo možno po metodi povezovanja občin, povezova
nja občin Slovenija-Hrvaška, povezovanja Slovenija-Madžar- 
ska ali Slovenija-Avstrija. Potrebno bo najti enake potrebe in 
interese občin onstran meja in se z njimi povezati. Operativni 
program za izvajanje Evropske kohezijske politike v obdobju 
2014-2020, ki zasleduje cilje v okviru 10. osi za male občine, 
kaže slabo. Vsebina programa je napisana »ohlapno«, občine 
se najdejo v dveh oseh, pa še to v okviru skupnih projektov 
z več občinami. S samostojnimi projekti se male občine ne 
bodo mogle prijavljati, zato bo potrebno povezovanje občin 
(v okviru posameznih projektov) za pridobivanje e-sredstev. 
Nova perspektiva ne predvideva vlaganj v cestno ali komu
nalno infrastrukturo, temveč bo podpirala »mehke projekte« 
za povečanje novih delovnih mest, na katere se bo možno pri
javljati v sklopu več občin oziroma glede na razpisne pogoje, 
ki bodo znani ob razpisu.
Tudi v naslednjem mandatu želimo vlagati vse aktivnosti v 
razvoj kraja, čeprav se nakazujejo težki časi, zato bomo mo
rali še bolj izkoristi vsako ponujeno priložnost. V preteklem 
obdobju smo se odločili za investicije samo takrat, če je bila 
investicija sofinancirana bodisi iz e-sredstev ali iz državnega 
proračuna. Takšen način dela želimo uveljavljati v bodoče, 
koliko bo možno.
V občini imamo še veliko potreb, ki bo jih potrebno izvesti, 
navedem jih naj nekaj:
Rekonstrukcija in modernizacija lokalne ceste Trnovska vas- 
Pesjak z izvedbo kolesarske steze in istočasna ureditev tele
komunikacijskega omrežja za naselji Trnovski Vrh in Bišečki 
Vrh, ki imata zelo slabo telekomunikacijsko omrežje oziroma 
določena gospodinjstva sploh nimajo interneta.
Gradnja nove čistilne naprave v Trnovcih na režijskem obratu 
na katero bi povezali obstoječo kanalizacijsko omrežje centra 
Trnovske vasi, Trnovec in dela Bišečkega Vrha (nad pokopali
ščem) z možnostjo razširitve omrežja in čistilne naprave. 
Nadaljevanje gradnje kanalizacijskega omrežja preko cele ob
čine, še posebej v bolj strnjenih naseljih, kakor tudi gradnje 
malih in individualnih čistilnih naprav.
Nadaljevati z modernizacijo občinskih cest, saj je v občini še 
preko 10 km cest, ki še nikoli niso bile asfaltirane.
V športnem parku bi bilo potrebno smiselno preurediti igri
šče in ga prevleči z umetno travo, prav tako bi bilo potrebno 
dograditi objekt in poiskati zemljišče za igranje nogometa na 
travi.
Obnova 240-let stare panonske hiše (Simoničeve domačije),



ki je v slabem stanju. Imamo izdelano projektno dokumenta
cijo, pridobljeno gradbeno dovoljenje, vendar iščemo ustre
zni javni razpis za sofinanciranje obnove.
Pospešiti turizem, ki bi dal možnosti trženja. V okviru turizma 
so bile speljane kolesarske poti z imenom »S kolesi ob Dravi 
in Slovenskih goricah« v občinah Spodnjega Podravja, ki so 
označene z označevalnimi tablami LAS 9. Prav tako je preko 
Trnovske vasi speljana Slovejegoriška planinska pot, ki je dol
ga 93 km, del te trase poteka preko Trnovskega Vrha in Bi- 
šečkega Vrha do Simoničeve domačije v smeri Vitomarci. Vse 
priložnosti bo potrebno izkoristiti, zato smo v novi perspek
tivi 2014-2020 vključili v projekt, ki bo povezoval več občin 
Ptujskega območja.
Nujno je potrebno nadaljevati z ureditvijo katastra zemljišč, 
po katerem poteka javno dobro.

Izdelava projektne dokumentacije za kanalizacijsko omrežje 
celotne občine...
Časi, ki so pred nami za izvajanje projektov in pridobivanje 
dodatnih finančnih sredstev, niso preveč naklonjeni občinam, 
zato bomo morali še bolj strniti svoje vrste in se aktivno vklju
čevati v delo, če želimo imeti nadaljnji uspeh občine. Vsi tisti, 
ki so na kakršni koli način vključeni v delo občine, bomo iskali 
rešitve in skušali aktivno sodelovati, da naša občina dobi še 
lepšo podobo.
V dosedanjem obdobju je bilo temu tako, saj so k uspehu pri
pomogli župan, občinski svet, NO, občinska uprava, vaški od
bori, kakor tudi občani, brez katerih ne gre.
Stopimo skupaj, samo tako bomo uspešni.

s

I

Direktor občinske uprave: mag. Jože Potrč

DOBITNIKI OBČINSKIH PRIZNANJ OBČINE TRNOVSKA VAS 2015

^"Nbčinski praznik je vsako leto priložnost, da se spomnimo 
tistih iz naše polpretekle zgodovine, ki so na nek način 

s posebnimi zaslugami zaznamovali naš kraj in da opazimo 
mlade, ki so dosegli posebno dobre rezultate na maturi. In 
tudi letos je bilo tako.
Zlati grb Občine Trnovska vas je prejel g. Karl Vurcer za ži
vljenjsko delo izjemnega pomena, za razvoj, napredek, ugled 
in prepoznavnost Občine Trnovska vas 
Predlagatelj*! (Kulturno društvo Trnovska vas) so zapisali: 
Gospod Karl Vurcer je ime, ki se utrne marsikomu, ko govo
rimo o polpretekli zgodovini in pomembnejših dogodkih, ki 
so zaznamovali naš kraj, njegov razvoj in življenje tukajšnjih 
ljudi.
Že kot mlad izobražen fant se je začel aktivno vključevati v 
vse pomembnejše dogodke na področju družbeno-politične- 
ga in prosvetnega življenja v domačem kraju. Svoje aktivno 
delo na področju mnogih dejavnosti in v različnih funkcijah je 
nadaljeval v vseh letih svojega aktivnega delovanja.
Najprej je bil dolgoletni učitelj v osnovni šoli Trnovska vas, 
obenem je bil vodja prosvetne knjižnice, ki se je nahajala prav 
v šoli.
V nekdanji Krajevni skupnosti Trnovska vas je opravljal funkci
ji predsednika skupščine KS in predsednika sveta KS. Aktivno 
je sodeloval pri različnih infrastrukturnih projektih, ki so bili v 
tistem času izjemnega pomena za razvoj kraja.
Bil je eden izmed pobudnikov za ustanovitev samostojne 
občine, pred tem za krajši čas podžupan skupne Občine De- 
strnik-Trnovska vas. V sredini 90-ih so bili to prelomni dogod
ki, za naš kraj in kasnejšo samostojno občino, v katerih je g. 
Vurcer aktivno sodeloval. Ob ustanovitvi samostojne občine 
1.1998 je postal njen prvi župan, občino je vodil dva mandata.
V času županovanja je poskrbel za različne projekte, ki so bili

temelj nadaljnjega razvoja mlade občine.
Vseskozi je bil zelo dejaven v različnih domačih društvih, naj
bolj pa je zaznamoval Kulturno društvo Trnovska vas, pred
sednik je bil polnih 40 let. V tem času je neutrudno skrbel, 
da je v okviru društva in njenih sekcij lepa slovenska beseda, 
kot tudi ljudska in umetna pesem, živela in da je kultura imela 
svoje mesto v našem kraju.
Glede na vse navedeno in glede na vse tisto, kar morda ni bilo 
omenjeno, je bilo pa izjemnega pomena za razvoj kraja in ži
vljenje tukajšnjih ljudi, smo mnenja, da je gospod Karl Vurcer 
občan, ki ga je potrebno nagraditi za njegovo življenjsko delo 
in pečat, ki ga je pustil v Občini Trnovska vas.
Pohvalo za izreden dosežek na maturi je prejela Mateja Ko- 
rent iz Črmlje.

VOŠČILO IN VABILO
V prihajajočem letu vam Kulturno društvo Muršec Živkov 
želi obilo sreče:

»Sreča se prikrade skozi vrata, 
ko pozabimo, 

da smo jih pustili odprta!«.

Z novim letom vas kulturniki vabimo na ogled gledališke 
predstave Ad Acta (komedija v treh dejanjih, avtor Marjan 
Marinc), s katero bomo gostovali po sosednjih občinah 
(datume predstav lahko spremljate preko društvene ali 
občinske Facebook strani ter preko letakov, ki jih bomo 
pošiljali po pošti).
Da vam vzbudimo zanimanje za predstavo, si lahko prebe
rete kratek izsek:
»Karlo Trdina, ambiciozni, a odstavljeni upravni načelnik, si 
želi ponovno zasesti visoki uradniški položaj, vendar prave 
podpore ne dobiva ne od žene Ane in ne od prepotentne 
hčerke Cvetke. Živce mu načenja še podnajemnik Milan, 
smejijo pa se mu tudi vsi sosedje. Njegov edini zaveznik je 
le Anin brat Rudolf. Novo upanje Karlo dobi šele, ko izve, 
da je podnajemnik Milan visoki funkcionar v SDS. Z Rudol
fom skujeta ambiciozni načrt, s pomočjo katerega bi se 
Karlo ponovno zavihtel na visoki uradniški položaj. Pa se 
bo res vse izteklo po načrtih?«

Dušanka Škamlec
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OSREDNJA PROSLAVA OB 17. OBČINSKEM PRAZNIKU

\ /letošnjem letu so pred glavno proslavo in po njej potekale 
V številne prireditve, ki so jih pripravila društva v Občini 

Trnovska vas. Vrhunec prireditev v občini pa je bila ponovno 
osrednja proslava v večnamenski kulturni dvorani 17.11. 2015 
s pričetkom ob 17. uri.

Uvod v samo prireditev je izvedla pihalna godba Občine Dor
nava, ki je poskrbela za prijetno vzdušje, medtem ko so se 
občani in občanke ter povabljeni gostje zbirali v večnamenski 
dvorani. Uradni pričetek proslave se je začel tako kot vsako 
leto, s himno Republike Slovenije, ki jo je zapela Larisa Pukšič. 
Sledil je kulturni program, ki so ga tokrat pričeli najmlajši iz 
otroškega pevskega zbora »Nasmeh« s pesmima Papagaj in 
Jaz ne grem v šolo, pod mentorstvom Aleksandre Papež. V 
nadaljevanju je mešani pevski zbor Jakoba Comilšaka s pe
smijo »Oj Triglav moj dom« prebudil narodno zavest in pri
padnost prisotnih na prireditvi s svojim sporočilom. Pred sa
mim govorom župana sta sledili še recitaciji in instrumentalni 
točki pod mentorstvom ga. Milene Hojnik ter dve pesmi pod 
mentorstvom g. Ernesta Kokota, ki so jih pripravili učenci 
podružnične šole Trnovska vas. Sledil je nagovor župana g. 
Alojza Benka, ki je na kratko povzel stanje v občini ter opisal 
projekte, ki so se izvedli oz. se izvajajo ter načrte, ki jih ima v 
letošnjem in prihodnjem letu. Po osrednjem govoru je ponov
no spregovorila pesem. Članice vokalne skupine Simfonija so 
navdušile s pesmima »Ko boš prišla jemat slovo mladost« in 
»Čakala bom«, slednjo so zapele v spomin letos preminuli le
gendi slovenske narodnozabavne glasbe Slavku Avseniku.

Za nastopom je sledila že tradicionalna podelitev priznanj. 
Zlati grb Občine Trnovska vas je prejel g. Karl Vurcer in to za 
življenjsko delo izjemnega pomena za razvoj, napredek in

ugled ter prepoznavnost Občine Trnovska vas. Ob tej prilo
žnosti se je še na kratko zahvalil za priznanje ter povzel zgo
dovino in dosežke v naši občini. Prav tako je pohvalo za izre
den uspeh na maturi prejela Mateja Korent iz Črmlje.

Po podelitvi priznanj so prišli na oder člani Turističnega dru
štva Trnovska vas, ki so zaplesali srednjeveški ples, kot so ga 
plesali trgovci in obrtniki v naših krajih v 13. stoletju.

K besedi so bili povabljeni tudi letos cenjeni in spoštovani go
stje. Tokrat se je povabilu za govor odzvala županja sosednje 
občine Sveti Andraž v Slovenskih goricah Darja Vudler, ki je 
pohvalila zavidljiv napredek in razvoj naše občine v zadnjem 
mandatu župana Alojza Benka. Sledila je še županova zahvala 
voditelju prireditve ter povabilo na ogled ljubiteljske razsta
ve, ki jo je pripravilo Društvo gospodinj Trnovska vas. Sama 
prireditev se je končala na podoben način, kot se je tudi zače
la, s pesmijo »Tam smo mi doma, kjer je sonce«, ki jo je zapel 
Mešani pevski zbor Jakoba Comilšaka.

Nato je sledilo veselo druženje vse do poznih jutranjih ur v 
družbi ansambla Štajerski fakini in glasbene skupine Kingsto- 
ni v prireditvenem šotoru na parkirišču večnamenske dvora
ne.

Rok Leban



BESEDA ZAHVALE
b prejemu cenjenega priznanja domačega kraja, Zlatega 

V^grba Občine Trnovska vas, izrekam iskreno zahvalo 
predlagatelju priznanja, Kulturnem društvu Trnovska vas s 
predsednikom Jankom Krajncem in podeljevalcu, občinskemu 
svetu Občine Trnovska vas z županom Alojzom Benkom!
To ni samo moja zgodba, to je zgodba o ljudeh, ki so želeli in 
hoteli, to je zgodba o kraju, ki je hotel, hoče tudi danes in mu 
to uspeva! Sam sem se v tem obdobju, štiridesetih let dela 
v kulturnem društvu Trnovska vas in dobrih tridesetih v kra
jevnem družbenem življenju, če tukaj štejem še 8 let dela v 
takratnih samoupravnih interesnih skupnostih ter 8 let mesta 
porotnika okrajnega sodišča v Ptuju in 4-letnem predsedova
nju nadzornega odbora Socialnega skrbstva takrat tudi naše 
občine Ptuj, samo našel kot eden izmed mnogih posamezni
kov domačega kraja.

Kraja, ki se je v ožjo, današnjo lokalno skupnost, začel obliko
vati pred 230-leti, leta 1785, s cesarskim odlokom o ustano
vitvi lokalije - župnije Biš, z izločitvijo Biša, Bišečkega Vrha, 
Črmlje, Sovjaka, Spodnjega Črmljenšaka in Škrinjaršaka iz 
župnije Sv. Ruperta ter Trnovske vasi iz župnije Sv. Urbana, 
Ločič in del Trnovskega Vrha pa šele leta 1963, kar je postala 
podlaga tudi za razvoj civilne skupnosti skozi preteklost raz
ličnih oblik in današnje Občine Trnovska vas.
Vsaka skupnost, od državne do lokalne, gradi potrebne sku
pne zgradbe in druga življenjsko potrebna omrežja. Prva šola 
v kraju iz leta 1785 in cerkev Sv. Bolfenka iz leta 1790 sta naša 
izhodiščna dogodka, v najširšem izobraževalnem, vzgojnem, 
verskem in civilizacijskem pomenu, zgradbi pa zgrajeni s pro
stovoljnim in obveznim delom domačinov. Nato je minilo ce
lih 101 leto do naslednje skupne zgradbe, orodišča gasilske
ga društva Biš leta 1886, kar kaže na čas, ko se je napredek 
podeželja meril v stoletjih, komaj opaznih in najnujnejših 
spremembah. Orodišče so s časom dozidavali in večali, na
zadnje 1989 leta v sodoben gasilski dom. Osem let pozneje, 
leta 1894, je bila zgrajena za tiste čase sodobna in velika šola, 
z dvema učilnicama in stanovanji za učitelje, ki je služila kot 
stavba učenosti v kraju do Marlesove montažne šole leta 
1981. To je bil čas, ko je Ivan Cankar 1911 leta v pismu iz Sloven
skih goric zapisal: »Blato, blato, samo blato! Če bi bilo blato 
naprodaj, bi bile Slovenske gorice bogate!«
Po 54 letih, leta 1948, je bil prav tako s prostovoljnim, takrat 
povojnim udarniškim delom, zgrajen zadružni dom, ki pa je 
nedograjen, ali pa samo delno uporabljan sameval dolga leta. 
Danes je urejen in uporabljan v celoti.
A val razvoja je pljusnil tudi do nas! Iz stanovskega navduše
nja je bil po nadaljnjih 30 letih, leta 1978, zgrajen lep in sodo
ben lovski dom, ki je omogočil razvoj lovske družine, gostil 
domača društva in mnogo družabnih dogodkov.
Ali je to bil kamen, ki je sprožil plaz, ki je ljudi vzdramil in 
opogumil, da je mogoče doseči nekaj več? Potrebe, vzgledi 
v razvitejših krajih in predvsem ugodnejše družbene prilike z 
možnostjo postopnega dostopa do državnih denarnih sred
stev za razvoj podeželja, so spremenile čas, ko se je stoletja 
živelo samo za golo preživetje v čas možnosti družbene nad
gradnje!
V tako strnjenem času, od leta 1980 do leta 2005, smo posta
vili sodobne temeljne zgradbe kraja, ki so spremenile njego
vo podobo in življenje ljudi in jih bodo spremljale daleč v 21. 
stoletje: pošta, kulturna dvorana (danes izjemno lepo poso
dobljena), zdravstveni dom, igrišče z garderobami, poslovil

na vežica, šola s telovadnico in z vrtcem, omrežje 25 odcepov 
asfaltiranih cest in 7 km preplastitev, tri smeri vodovoda v gri
čevnata območja in 3 vodohrame, prvo posodobitev s čistilno 
napravo in delom priključkov, pločniki in javno razsvetljavo 
ter parkirišči v središču občine, (danes že posodobljeno) jav
no razsvetljavo v Ločiču in Bišu (sedaj posodobljeno) in 2 mo
sta med drugim.
Verjamem v moč skupnosti in posameznika! Tako se lahko in 
moram zahvaliti vsem in posameznikom, s katerimi sem imel 
čast in zadovoljstvo delati. V mojem hvaležnem in spoštljivem 
spominu ostajate odlični ljudje: Viktor Zelenko, Leopold Čeh, 
Jože Majerič, Franc Požegar, Marija Kovačič, Alojz Fekonja, 
Milan Murko, Anton Mohorič, Alojz Benko, župnik Matija Haj
dinjak, občinski odborniki in svetniki občine mojih mandatov, 
moji volivci, prostovoljci pri gradbenih delih, darovalci lesa za 
ostrešja, občinska uprava - Irena Polič, Darinka Palčič, Marja 
Pukšič, Klavdija Arnuga, Milena Horvat, prof. Vinko Trafela, 
podžupan Franci Pukšič, člani Kulturnega društva Trnovska 
vas, (delo katerega je opisano v Zborniku ob 110-obletnici 
KD), Milica Loparnik, Mara Pelci, upravitelj Niko Šuen, igralci 
KD, pevci MePz Jakoba Comilšaka, Bolfenški fantje, zboro
vodja Ludvik Krajnc, ljudski pevci, Jože Kapun, Milena Hojnik 
in drugi, oprostite, neimenovani!

Vrnimo se k začetku: To ni moja zgodba, to je zgodba vseh 
nas, samo zato je lahko bila dobra! In dobro je to, da se v se
danjem času uspešno nadaljuje in nadgrajuje v korist sedanjih 
in novih rodov, ki vabi in zavezuje, da stopijo v stopinje pred
hodnikov za svoj čas kulturnih in materialnih vrednot in čas 
svojih naslednikov.
Tako, kot je vanje že stopila tudi druga letošnja občinska na
grajenka za izreden dosežek na maturi, Mateja Korent, vse 
dobro ji želim na študijski in življenjski poti, s katero se skupaj 
zahvaljujeva za priznanji in veseliva vseh, tudi letos velikih do
sežkov domače občine!

Karl Vurcer

OBVESTILO

Vabimo vsa društva, ustanove, vaške odbore, razna zdru
ženja in posameznike, da zapisujete vse vesele, zanimive 
pa tudi žalostne dogodke, ki jih v našem kraju piše življe
nje.

Če želite, da bomo kakšno pomembno dogajanje ali zani
mivost na papir strnili mi, pa to sporočite odgovorni ure
dnici.

Vaše prispevke in fotografije za naslednjo številko Trno
vskega zvona, ki bo izšla predvidoma proti koncu marca, 
pošljite najkasneje do konec februarja 2016 na naslov: 
•Občina Trnovska vas, Trnovska vas 42, 2254 Trnovska 
vas, s pripisom ZA TRNOVSKI ZVON,
• po e-pošti: andreja.krajnc@trnovska-vas.si ali jih oddajte 
v tajništvu občine. de
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KISLA JUHA 2015 JE USPELA
\ /nedeljo, 18. 10. 2015 je v sklopu občinskega praznika 
V naše občine potekalo 4. srečanje občank in občanov, 
kjer je ob druženju zelo dišalo po kisli juhi. Vse se je odvijalo 
kot že v preteklosti: organizator Občina Trnovska vas in 
PCD Biš, 7 ekip iz vseh vaških skupnosti naše občine, ekipe 
so bile mešane sestave moški in ženske in vsaka je imela 
nalogo, skuhati 40 I kisle juhe. V izvedbo že tradicionalnega 
tekmovanja v kuhanju kisle juhe med vaškimi skupnostmi je 
bilo vloženega veliko truda, dobre volje in zagnanosti ekip 
v času priprav. Veliko dekorativnih priprav so ekipe izvedle 
že v svojih vaseh. Delovna mesta so bila skrbno pripravljena. 
Tekmovalci so se potrudili in obiskovalcem pripravili veliko 
domačih dobrot od mesnih do tistih bolj sladkih. Manjkala pa 
tudi ni dobra domača kapljica.
Novost je bila način ocenjevanja. Letos sta ocenjevanje izve

dli dve komisiji. Eno komisijo so sestavljali tekmovalci - vsaka 
ekipa je določila enega svojega tekmovalca v komisijo, ki je 
izvedla ocenjevanje vseh drugih, razen svoje ekipe. Drugo ko
misijo pa so sestavljali izžrebani obiskovalci. To pomeni, da je 
urejenost delovnih prostorov in kakovost kisle juhe ocenjeva
lo 14 oseb. Komisiji sta imeli pri ocenjevanju zelo težko delo, 
saj so bile ekipe odlične tako v urejenosti delovnih prostorov 
kot v kakovosti skuhane kisle juhe. Vrstni red je bil naslednji: 
Urejenost delovnih mest: 1. mesto ekipa vaške skupnosti (Žr
mlja, 2. mesto ekipa vaške skupnosti Trnovski Vrh in 3. mesto 
ekipa vaške skupnosti Trnovska vas.
Kakovost kisle juhe: 1. mesto ekipa vaške skupnosti Trnovska 
vas, 2. mesto ekipa vaške skupnosti Črmlja in 3. mesto sta 
zasedli dve ekipi in to: ekipa vaške skupnosti Trnovski Vrh in 
ekipa vaške skupnosti Sovjak.



Razglasitev rezultatov in podelitev pokalov sta opravila žu
pan Občine Trnovska vas g. Alojz Benko in predsednik PCD 
Biš g. Edvard Petrič.
V času prireditve je za dobro voljo in prijetno počutje poskr
bel Ansambel bratov Belšak.

Tudi letos je prireditev odlično uspela, tako da se zanesljivo 
vidimo tudi prihodnje leto, na že 5. tradicionalnem srečanju 
občank in občanov naše občine.

Dušanka Škamlec

s

SREČANJE STAREJŠIH OBČANOV
^"Nbčina Trnovska vas je, kot je to že tradicionalno tudi 

letos organizirala srečanje starejših občanov. Več kot 
60 starejših občanov se je zbralo v petek, 4. decembra v 
večnamenski dvorani. Med drugim jih je pozdravil in nagovoril 
župan Občine Trnovska vas, s kulturnim programom pa so 
jih razveselili učenci 3. t podružnične šole Trnovska vas pod 
vodstvom učiteljice Milene Hojnik.
Morda se premalokrat zavedamo, da se čisto vsi ljudje, brez 
izjeme, iz dneva v dan staramo, pa če si to priznamo ali ne. 
Zato ne pozabimo na starejše ljudi v naši bližini, da ne bodo

ZBIRNI CENTER 
TRNOVSKA VAS

^ poštovani uporabniki, zbirni center je prostor, ki 
.3 zagotavlja urejeno in pravilno zbiranje odpadkov ter hkrati 
predstavlja dodaten standard na področju ravnanja z odpadki.
V zbirnem centru se namreč zbirajo tiste vrste odpadkov, ki jih 
ne moremo odložiti v posode ali vrečke, ki jih uporabljamo za 
zbiranje odpadkov doma oziroma na izvoru nastanka. 
Pomembno je, da skupaj skrbimo za pravilno zbiranje odpad
kov in si tako ustvarjamo za življenja vredno okolje. Zato vas 
vabimo, da v zbirni center pripeljete vaše odpadke in tako 
pripomorete k čistejši in lepši podobi kraja v katerem živite. 
NE POZABITE:
Gospodinjstva lahko v zbirnem centru brezplačno oddate še 
naslednje vrste odpadkov:
- kosovne odpadke (staro pohištvo, vzmetnice za postelje...),
- male gospodinjske aparate (sesalniki, mlinčki, sušilci las, likal
niki ...), belo tehniko (hladilniki, štedilniki, pralni in pomivalni 
stroji, mikrovalovne pečice ...),
- električno in elektronsko opremo (TV aparati, računalniki, 
radio...),
- plastiko,
- plastično, papirno, kovinsko in stekleno embalažo,
- odpadna jedilna olja in maščobe,
- zdravila, pesticide, baterije in akumulatorje,
- izrabljene avtomobilske gume (do 50 kg/leto/gospodinjstvo),
- zavržena/uničena oblačila,
- odpadni les, okna ...
OBRATOVALNI ČAS ZBIRNEGA CENTRA TRNOVSKA VAS:
Položnici, ki jo prejmete v mesecu decembru, je priložen Urni
ka odvoza odpadkov za leto 2016. Na urniku bodo z modrim 
kvadratkom in kratico »ZC« označeni dnevi, ko je vaš zbirni 
center odprt.
NE SPREGLEJTE:
Zbirni center bo odprt samo ob dnevih, ki bodo na urniku 
označeni z modrim kvadratkom in kratico »ZC«. Čas odprtja, 
je glede na dan, določen v legendi urnika.
V letu 2016 se delno spremenijo dnevi odvoza posameznih 
vrst odpadkov - glejte urnik, ki je priložen položnici.
Hvala, ker skupaj z nami skrbite za življenja vredno okolje!

Vaš zbiralec odpadkov Čisto mesto Ptuj, d.0.0.

nekoč naši otroci pozabili na nas. Obiščimo jih, naj bodo v 
vaši družbi, kajti s starostjo se namreč potreba po druženju 
povečuje, čeprav včasih mislimo drugače. Zavedajmo se, da 
starejši ljudje osamljenost prenašajo težje kot mladi. Včasih je 
potrebno tako malo, da jih osrečimo. Obravnavajmo jih spo
štljivo, ne mislimo, da je treba s starimi ljudmi ravnati kot z 
otroci. Ne! Vsak izmed njih ima za seboj dolgo, velikokrat tež
ko in zanimivo zgodovino, zato si zaslužijo naše brezpogojno 
spoštovanje!
Tako lepo in spoštljivo mi je med samim srečanjem svoje spo
štovanje, naklonjenost in razumevanje starejših ljudi opisala 
Klavdija Arnuga, ki iz strani občine vsako leto vodi organiza
cijo srečanja starejših in zbira prijave. Dejala je nekako tako: 
»Teden priprave na srečanje starejših je zame eden najlepših 
tednov v letu, ki ga preživim v službi. Telefonski pogovori s 
starejšimi, ki kličejo, da bi se prijavili na srečanje ali pa opravi
čili svojo odsotnost me polnijo s pozitivno energijo. Njihove 
zgodbe in pripovedi, ki so velikokrat povsem preproste, pa 
vendar tako iskrene in polne življenja pa me bogatijo«.
Hvala torej v imenu vseh starejših Klavdiji Arnuga in vsem po
dobno mislečim in čutečim v našem kraju, da s svojim spošto
vanjem in z ljubeznijo dodajate pozitiven kamenček v mozaik 
starajočega se prebivalstva.

Besedilo in foto: Andreja Krajnc
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m OTVORITEV PLOČNIKA V LOČIČU
\ /petek, 6. 11. 2015 je vaški odbor Ločič organiziral kratko 
V slovesnost ob otvoritvi novega pločnika v Ločiču.

Glede na frekvenco prometa po cesti skozi zgornji del Ločiča 
je pločnik življenjskega pomena.

Otroci lahko končno varno prehodijo pot do avtobusne po
staje ali šole. Tudi pot do soseda ni več skrb zbujajoča. Ker 
se pločnik nadaljuje v povezovalno pot do Trnovske vasi in 
naprej v Biš, predstavlja krasno sprehajalno pot, ki jo mnogi z 
veseljem koristijo. Dejansko omogoča bistveno boljšo pove

zanost cele občine.

Tina Vertič

Prisotne je nagovoril župan Alojz Benko.

Vrvico je prerezala Lucija Cajnko.

Po uradnem delu in prerezu vrvice je sledilo prijetno druženje v prijateljskem 
vzdušju.

ADI SMOLAR - KONCERT V TRNOVSKI VASI
\ /organizaciji Društva za ohranjanje starih običajev Ločič, 
V smo se v petek, 16.10. 2015 družili z našim najbolj znanim 
kantavtorjem Adijem Smolarjem.
(Käntävtor) je v glasbi izvajalec lastnih skladb, torej sklada
telj, besedilopisec in pevec hkrati. Adi Smolar, kot tipični kan- 
tavtor, nastopa kot solist - pevec in kitarist.
Besedila njegovih pesmi so zelo zgovorna, tokrat pa jih je do
polnil še z dodatno lastno razlago.
Popestril in polepšal nam je petkov večer, hkrati pa dal tudi

veliko koristnih napotkov za lepše in srečnejše življenje. 
Kratek povzetek Adijevega razmišljanja:
- lepota ni pogoj za srečo - »poglejte me ... Vsako jutro se 
pred ogledalom najprej pozdravim - dobro jutro lepotec, že
lim ti lep dan!«
- Lažje je iti čez življenje, če ljudem poveš, da si malo nor.
- Rolca papirja reši marsikaj...
- Problemi niso za to, da bi se sekirali. Če zmoremo, jih rešimo; 
če ne, pustimo, kot je in gremo naprej.
- Če te ena/en noče, te pa druga/drugi hoče - kdo bi se sekiral

- Bog ne daj, da bi crknu televizor... to je pomemben družin
ski član, za katerega pa se na koncu noben ne sekira, ker mu 
ni posvetil več časa. Sam se ne sekira, če mu crkne televizor
- ima namreč dva.
- Bolj počas... če imamo občutek, da gre življenje oz. čas pre
hitro pa Adi svetuje: »vstanite ob petih in pojdite na avtobu
sno počakat avtobus, ki pride ob enajstih. Boste videli, da se 
čas lahko hudo vleče«.
- Smisel življenja po Adijevo - Sebe narediti dobrega človeka 
in se truditi tudi drugim polepšati življenje!
- Kot povzetek vsega pa Adi pravi: »Sreče ne prinese dnar« - 
LE RADI SE IMEJTE!

Tina Vertič



LOVCI TRNOVSKE VASI
I ovska družina Trnovska vas je bila ustanovljena pred 69 
Lleti. V tem obdobju se je družina kot vse druge organizacije 
v kraju razvijala po danih možnostih. Aktivnosti so v glavnem 
tekle na področju društvenega življenja, gradnje lovskega 
doma, vzdrževanja doma in okolice, nakupa zemljišč za 
krmne njive, gojitve divjadi, lova ter strelsko tekmovalne 
dejavnosti v streljanju na glinaste golobe, kjer so in še danes 
naši najboljši strelci promovirajo našo družino in občino širom 
po državi.
V družini je med drugim zelo aktivna strelska sekcija. Strelska 
ekipa se udeležuje mnogih strelskih tekmovanja po Sloveniji 
in dosega lepe rezultate. Pokali, ki jih osvajajo člani, pa krasijo 
naš lovski dom.
V letošnjem letu smo organizirali veliko meddružinsko sreča
nje in strelsko tekmovanje v streljanju na glinaste golobe in 
zračno puško, kjer je sodelovalo veliko strelcev in ekip iz tega 
dela Slovenije. Prav tako smo izvedli strelsko tekmovanje 
med člani za pokal Občine Trnovska vas. Prvo mesto je dose
gel Davorin Toš, strelec, ki dosega večinoma najboljša mesta 
na vseh strelskih tekmovanjih. Dne; 4. 10. 2015 smo izvedli 
tudi pokalno strelsko tekmovanje med člani.
Zraven vseh teh aktivnosti se lovci naše lovske družine pripra
vljamo na jubilejno prireditev ob 70-obletnici našega delova
nja, ki jo bomo častitljivo praznovali v letu 2016.
Naša glavna dejavnost je lov in gojitev divjadi. Če se ozremo 
malo v davnino, ko je bil lov v svetu sprva nuja - dejavnost za 
zagotovitev človekovih potreb prehrane in oblačil, lov danes 
predstavlja tudi pomembno gospodarsko in športno dejav
nost.
Kot smo lovci že večkrat poudarili, v Sloveniji divjad danes 
pripada državi, mi lahko z njo le opravljamo po smernicah za 
gojitev divjadi in po strokovno pripravljenih lovsko gospodar-

SREČANJE (PONOSNIH) 
VRHOFCOV

JI JI inilo je leto in spet smo se zbrali prebivalci Bišečkega 
IVI in Trnovskega Vrha (že četrtič zapored). To leto smo 
imeli srečanje 7. 11. v večnamenski dvorani. Da nam ni bilo 
dolgčas, nas je zabaval muzikant David, obiskal pa nas je tudi 
sveti Martin, ki je blagoslovil vino. Ob plesu so organizatorji 
srečanja (vaška odbora Trnovskega in Bišečkega Vrha) z 
družabnimi igrami poskrbeli, da je večer minil v barvah smeha 
in dobre volje. Druženja ni nikoli preveč, tako da upamo, da 
se naslednje leto spet vidimo in se skupaj ob kapljici rujnega 
vina poveselimo ter zaplešemo.

Tamara Trinkaus

skih načrtih, to se pravi, da smo lovci danes usmerjeni pred
vsem k ohranjanju narave in h gojitvi v njej živeče divjadi, za
vedajoč, da tam kjer je narava okrnjena in v njej ni pogojev za 
življenje živali, tam tudi ni pogojev za preživetje človeka. 
Vendar lovci, ki se gibljemo po naravi, opažamo, da še nekate
ri kljub organiziranemu odlagalnemu mestu za odpadke prav 
v naši občini odlagajo odpadne predmete v naravo. 
Spoštovani občani, leto 2015, ki je bilo delovno, polno lepih 
trenutkov in uspehov v naši občini ter širše pa tudi leto težjih 
preizkušenj, se počasi izteka, zato se vam lovci Trnovske vasi 
zahvaljujemo za sožitje in strpno sodelovanje. Želimo vam 
polno zdravja ter lepih uspehov v letu 2016, posebej pa vesele 
božične in novoletne praznike.

Tajnik LD Trnovska vas: Alojz Fekonja

V SLOGI JE MOČ

r> II je lep novemberski dan. Pri nas v Bišečkem Vrhu se je 
D začelo renovirati cestišče. Sosedje smo stopili skupaj in 
takoj organizirali dodatno delovno akcijo, saj če se enkrat 
dela, se lahko naredi vse. Pljunili smo v roke, dodatno odprli 
denarnice, organizirali prevoz in nakup dodatnih kanalet in 
cevi ter se lotili dela. Ob pridnih bageristih in šoferjih, ki so 
odvažali in dovažali material, smo vzeli motike in lopate ter 
začeli urejati jarek. Moški so položili cevi in kanalete, ženske 
smo poskrbele za krepčilo, otroci pa so pridno pobirali šoder 
iz bližnjega travnika. Cel dan smo se tako družili ob delu in 
dobri volji, nastale so fotografije, za katere je sosed dejal, da 
so za v „cajtenge“. Malo za šalo in malo za res je nastal tale 
članek. Čeprav sem „nova“ v totem Vrhu, sem vesela, da sem 
tukaj doma, kjer sosed sosedu vedno roko poda.

Ponosna Vrhofčanka: Lidija Klobasa
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TURISTIČNO DRUŠTVO TRNOVSKA VAS

POHOD OD KLETI DO KLETI 
PROTI SVETEMU MARTINU

KDOR V ŽIVLJENJU IŠČE SAMO VELIKE STVARI, 
POGOSTO POZABI NA LEPOTE SVOJE VASI.

"Turistično društvo je tudi letos organiziralo pohod od kleti 
I do kleti proti sv. Martinu. Zbrali smo se v soboto, 14. 11 

.2015, ob 13 uri pri večnamenski dvorani v Trnovski vasi. Bilo 
nas je kar lepo število ljubiteljev domačega kraja, pohodov 
in druženja. Najprej smo se odpravili proti Trnovcem, mimo 
kužnega znamenja, nato proti Horvatovim, kjersmo se ustavili 
in se posladkali. Pot smo nadaljevali proti Kozlovcu v zidanico 
Martina in Angele Krajnc, kjer sta nas pogostila. Matjaž je 
zaigral na svojo harmoniko in že smo prepevali in se veselili. 
Nato smo pešačili proti Bišečkemu Vrhu v zidanico Frasovih 
iz Trnovske vasi. Tam sta nas pričakala Roman in Katica z 
malico in s kozarčkom rujnega. Pohod smo nadaljevali proti 
Trnovskemu Vrhu v klet Stanka Krambergerja. Povabil nas je 
na ogled svoje kleti, bili smo zelo navdušeni nad »velbano« 
mojstrovino. Glas harmonike in naše petje je odmevalo daleč 
naokoli. Potem smo se odpravili proti Nedelkovi kleti, kjer 
smo na vrhu imeli prečudovit razgled na dolino Trnovske vasi 
in Ločiča.Tam smo si pripravili večerjo in nadaljevali druženje 
v prijetno ogreti sobi nad kletjo.
Iskrena hvala našim vinogradnikom za topel sprejem in pogo
stitev!

Zdenka Kos

VABILO
Vabljeni vsi ljubitelji kartanja, da se udeležite tekmovanja 
v kartanju dvojic (šnops) in drugih družabnih iger z name
nom - zaključek leta za turistično društvo, ki bo 18.12.2015, 
s pričetkom ob 18. uri v večnamenski dvorani Trnovska vas.

Vahlieni!

SPOMNILI SO SE POBUDNIKA 
USTANOVITVE DRUŠTVA

\ /nedeljo, 25. oktobra je minilo 120 let od smrti 
V najpomembnejši rojaka naše občine dr. Jožefa Muršca - 

Živkovega, narodnega buditelja, organizatorja in podpornika 
prebujajočega se slovenstva ter pobudnika ustanovitve 
PGD Biš. V ta namen so predstavniki PGD Biš na njegov grob 
položili venec in prižgali sveče.
»Naši predniki z dr. Jožefom Muršcem kot pobudnikom so s 
svojo zagnanostjo, trmo, požrtvovalnostjo in z željo poma
gati sebi in drugim v nesreči davnega leta 1876 ustanovili ga
silsko društvo. Prav je, da se jih spominjamo in tudi njihovih 
plemenitih dejanj. Zato smo ob obletnici na grob pobudnika 
položili venec in prižgali sveče, kot zahvalo za pobudo, razvi
janje narodne zavesti s pomočjo katere sta ponos in močna 
volja pomagala skozi zgodovino društvu preživeti najtežje 
trenutke in ga ohraniti, da tudi danes kvalitetno in požrtvo
valno nadaljuje s svojim poslanstvom,« je ob položitvi dejal 
predsednik PGD Biš Edvard Petrič.
Položitev venca je tudi uvod v praznovanje 140-letnice dru
štva, ki ga bodo gasilci zaključili z osrednjo slovesnostjo 25. 
junija prihodnje leto. V sklopu praznovanj bodo pripravili več 
prireditev za ohranjanje bogatega in raznolikega življenja v 
društvu in kraju, ki bo tudi v bodoče temeljilo na tradiciji naših 
prednikov in gasilstva v tem delu ilovnatih Slovenskih goric.

Zmago Šalamun 
Foto: Nina Zorman

Aktivnosti v KORK
\ /KORK Trnovska vas smo kot vedno aktivni in dogaja se kar
V nekaj stvari. Avgusta smo izvedli, kot že nekaj let zapored, 

članski piknik, ki je bil lepo obiskan. V mesecu septembru smo 
razdelili pakete »Nikoli sam«, ki smo jih prejeli od KORK Ptuj.
V okviru 17.občinskega praznika smo v našem zdravstvenem 
domu izvedli kontrolno merjenje krvnega pritiska in krvnega 
sladkorja, s čimer smo želeli naše občane s preventivno akcijo 
vzpodbuditi k temu, da moramo sami skrbeti za svoje zdrav
je. Pri izvedbi akcije nam je s svojim znanjem in pripomočki 
pomagala naša domačinka Andreja Krajnc.
V okviru občinskega praznika smo 10. oktobra izvedli tudi po
hod pod naslovom »Po teh naše občine«.
S svojim delom v skrbi za sočloveka bomo nadaljevali tudi v 
prihodnjem letu, v katerem želimo vsem občanom predvsem 
zdravja in osebnega zadovoljstva.

Vabljeni!
Za KORK Trnovska vas: Mimika Maguša
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\ /nedeljo, 15. novembra smo bili priča prijetnemu 
V glasbenemu dogodku, saj so v naši večnamenski dvorani 
odmevale domače pesmi. V Kulturnem društvu Trnovska 
vas smo pripravili »Nedeljsko popoldne ljudskih pesmi«, gre 
za tradicionalno prireditev, ki je pred leti nastala na pobudo 
tedanje skupine ljudskih pevcev in je hkrati ena od osrednjih 
dogodkov v okviru občinskega praznika. Tudi letošnja

Miklavževanje
II /led najbolj priljubljenimi običaji v adventnem času je 
IVI prav gotovo prihod sv. Miklavža, čigar god praznujemo 
6. decembra. Najbolj ga pričakujejo otroci, saj jih svetnik 
za dobroto in pridnost obdaruje, za neubogljivost in 
malomarnost pa kaznuje, in sicer tako, da jih prepusti svojim 
spremljevalcem, parkeljnom. Otroci ga polni pričakovanja in 
včasih strahu čakajo na večer pred njegovim godom.
Tudi v naši župnijski cerkvi so ga letos pričakali otroci. Na nji
hovo srečo je sv. Miklavž tokrat svoje spremljevalce parkeljne 
pustil doma. Morda tudi zato, ker so bili otroci pri nas zelo 
pridni, saj jih je Miklavž vse leto na skrivaj opazoval.
Preden je sv. Miklavž otroke obdaril, je vse prisotne prijazno 
nagovoril, otroke pa posvaril naj bodo pridni in ubogajo svoje 
starše.
Darila so bila v preteklosti skromnejša od današnjih. Včasih 
so otroci prejeli le suho sadje, jabolka, orehe, pogosto je bila 
poleg še Miklavževa palica, ki je tudi imela svoj pomen. Danes 
so otroci sicer vajeni vedno večjega razkošja. Vprašanje pa je, 
če je tudi veselje ob pričakovanju praznika in prejetih darilih 
res večje, kot je bilo v preteklosti.

Besedilo in foto: Andreja Krajnc

prireditev je dokaz, da lepe ljudske pesmi in njihova bogata 
besedila v naših krajih še vedno živijo.
Na naše povabilo so na odru zapeli in zaigrali: Ljudski pevci 
»Trta« iz Zavrča, pevci folklornega društva Pobrežje, pevke 
TD Urbančanke iz Destrnika, ljudski pevci DU iz Vidma pri 
Ptuju, pevke društva gospodinj Vitomarci, Prešmentani faloti 
iz Stoperc, Mejaši iz Repišč in naš domačin Siniša Čeh s svo
jimi harmonikarji. Pogumno so se predstavili tudi naši mladi 
harmonikarji: Gal Žugman, Anej Dominko, Aljaž Fras, Denis 
Krajnc in Karmen Štumberger. Da pa dogodek ne bi minil brez 
udeležbe domačinov, smo v društvu poskrbeli za majhno pre
senečenje in tako je moški del MePZ Jakoba Gomilšaka pod 
vodstvom Ludvika Krajnca za to priložnost zapel dve pesmi. 
Prireditev sta na šaljiv način v domačem narečju povezovala 
Valentina Muršec in Filip Krajnc, ki sta kot stara zakonca Tre- 
zika in Janžek poskrbela za obilico smeha in dobre volje med 
obiskovalci v dvorani. Scenarij je tudi tokrat domiselno na
pisala Andreja Krajnc. Za lepo pripravljeno sceno in okrašen 
oder je skupaj z vrtnarijo Golob poskrbela Jasmina Štebih. 
Pohvaliti moram našo občino in podžupana Alojza Fekonjo za 
nabavo novih visečih mikrofonov, ki so se tokrat prvič upora
bili in na ta način poskrbeli za kvaliteten zvok v dvorani.
Ob koncu prireditve sta nastopajoče in obiskovalce nago
vorila domači župan g. Alojz Benko in predsednik KD Janko 
Krajnc, ki se je ob tej priložnosti tudi zahvalil domačinkama 
Justi Čeh in Mariji Roškar, saj sta dolga leta redni obiskovalki 
naših prireditev in drugih podobnih dogodkov v kraju.
Upam,da so tako nastopajoči kot obiskovalci v dvorani pre
živeli lepo nedeljsko popoldne in da se prihodnje leto znova 
srečamo.
Zahvala donatorjem:
Iskreno se zahvaljujemo donatorjem, da podpirate in spod
bujate ter s tem tudi ohranjate kulturno dediščino naših pred
nikov:
-Občina Trnovska vas 
-PIKA, Zmagoslav Šalamun s.p.
-ELLNE-TEC d.o.o. - Nedelko Ervin 
-Društvo gospodinj Trnovska vas 
-Zidarstvo Horvat Milan s.p.
- Elektroinstalacije Zelenik Jožef s.p.
- Reja perutnine, dopolnilna dejavnost Lah Miroslav 
-Streha in več, Igor Žugman
-Vrtnar d.o.o. Golob Branko in Valentina
...in vsem, ki ste na kakršnikoli način pripomogli k realizaciji
prireditve.

Janko Krajnc, predsednik KD Trnovska vas 
Foto: Zmago Šalamun de
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Nepozabno afriško doživetje v družbi Zvoneta Šeruge

PNomačinka Doroteja Pukšič (nam bolj znana kot Teja) 
L/je v mesecu novembru, v družbi znanega svetovnega 
popotnika Zvoneta Šeruge, na zadnjem sedežu motorja 
prepotovala lep del Afrike. O njenih novih izkušnjah in 
doživetjih sva naredili intervju dan po prihodu nazaj v 
Trnovsko vas.
Kako to, da si se odločila, da z Zvonetom na zadnjem sede
žu motorja prepotuješ del Afrike? Kako si prišla v kontakt z 
njim?
Že pred nekaj leti se je v meni vzbudila želja, da si želim spo
znati pristno Afriko, torej ne, da letim v Egipt in en teden ždim 
v razkošnem hotelu in grem na nekaj ogledov, ampak, da 
imam priložnost, v prvi vrsti, vstopiti v stik z domačini, videti 
njihov način življenja, spoznati njihovo kulturo in videti, koliko 
se lahko sama mentaliteta, pogled na življenje njih primerja 
z našo - evropejsko. Ko sem videla Zvonetovo povabilo na 
t.i. MotoAfriko, sem vedela, da je to tisto, kar že tako dolgo 
nosim nekje globoko v sebi in povsem preprosto, brez kakr
šnihkoli pomislekov, sem mu napisala e-mail in stvari so se ka
sneje odvijale v pravo smer. Spoznali smo se in nekako sem, 
od 50 prijavljenih, bila izbrana med štiri, ki pa gredo z njim.
Ali so bile za potovanje potrebne kakšne posebne priprave? 
Potovanje je bilo potrjeno in s tem je prišlo tudi vprašanje, 
kaj pa zdaj, kaj vse je potrebno, za takšno potovanje urediti. 
Kakšnih posebnih priprav ni bilo, prebrala sem nekaj literatu
re, da ne bi ob prihodu doživela prevelikega kulturnega šoka, 
čeprav je tudi v tem primeru bil kar precejšen, še posebej pr
vih nekaj ur po izstopu iz letala. Sicer pa sem morala urediti 
letalske karte, opraviti obvezna cepljenja, še posebej proti ru
meni mrzlici, za katero vse države, skozi katere sem potovala 
(Senegal, Mali in Burkina Fasso), zahtevajo cepilno knjižico. 
Prav tako zahtevajo rezervacijo hotela, v katerega se boš na
selil. Zanimivo je bilo tudi pakiranje, v en nahrbtnik spraviti 
vse, kar potrebuješ za štiri tedne potovanja. Ženske ponavadi 
vzamemo velik kovček, s polovico nečesa, kar na koncu sploh

ne oblečemo. Zabavno je bilo.
Kdaj in kje sta z Zvonetom začela potovanje in katere kraje 
sta vse prepotovala?
2. novembra sem, po 15-urni poti, priletela v Dakar, kjer sva 
ostala dva dni, ker sva čakala na vize za Mali. Nato sva vozila 
proti jugi Senegala in spoznala, pravijo, da najlepše plaže za
hodne Afrike. Noči na poti z motorjem sva največkrat prespa
la pri domačinih v vasi, v šotoru. Prečkala sva mejo in v Maliju 
vozila do Bamaka, naslednje večje postojanke pa so bile Ban- 
diagara in vasi v t.i. Dogon country, nato pa Bobo - drugo 
največje mesto Burkine Faso, Banfora, Ouagadugu - glavno 
mesto Burkine, od koder sem pa tudi letela domov. Naredila 
sva 5000 km.
Kako bi opisala življenje ljudi v krajih, ki sta jih prepotovala? 
Kako so vaju ti domačini sprejeli?
Domačini so naju sprejeli z odprtimi rokami, kjerkoli sva bila. Z 
veseljem pristopijo in bila sva dobrodošla. Življenje oz. način 
življenja je povsem drugačnen, v večini vasi nimajo elektrike, 
vodo črpajo iz vodnjakov, ki so jih omogočile finance EU ali 
Združenih držav Amerike. Zdi se, da ljudje sploh nimajo te
žav, niti v mestu, stvari so enostavne. Imela sem namreč pri
ložnost spoznati in se pogovarjati, družiti z domačini, zdelo 
se mi je, da so svobodni in ne obremenjeni s časom. Afriko 
si predstavljamo kot revščino, marsikje vidiš tudi to, ampak 
ljudje delajo za preživetje, tako kot mi.
Si mogoče pripravljena deliti najbolj nenavadno izkušnjo iz 
potovanja?
Teh izkušenj je bilo toliko, da bi težko izpostavila oz. izbrala: 
od mam, ki so mi ponujale svojega otroka in še bi lahko našte
vala. Z veseljem priredim potopisno predavanje.
Kakšne imaš načrte za prihodnost?
Slediti sebi in odkrivati, ne samo na potovanjih, ampak vsak, 
tudi povsem navaden dan.

Tamara Trinkaus



Intervju Denis Lorenčič

Predstavitev zanimivega konjička: SKELETON

„Življenje doživljamo skozi svoje za
znave, obarvano pa je s tistimi bar
vami, za katere se sami odločimo.“ 
Creg Anderson

PNenis Lorenčič prihaja iz Trnovske 
L/vasi, natančneje iz Bišečkega 
Vrha. Izvedeli smo, da se ukvarja z 
zanimivim športom, ki se imenuje 
skeleton. Pri nas je ta šport dokaj 
neznan in zato je prav, da spoznamo 
tako Denisa kot tudi njegovo športno 
pot. Zaposlen je v podjetju IBP. D.D., 
trenutno (september in del oktobra) se 
nahaja v Mehiki, kjer v okviru podjetja 
odpirajo nov obrat, postavljajo linijo 
in se pripravljajo na zagon delovnega 
procesa.

Tvoji hobiji?
Prvotni hobi in pa glavni sta trenutno 
skeleton in atletika, ki jima zraven služ
be posvečam največ prostega časa. 
Drugače pa se ukvarjam še z lovstvom, 
igranjem harmonike, s kuhanjem, z ra
znorazno peko slaščic, do ljubitelskih 
voženj z motorjem in sem tudi član pri 
starodobnikih v Trnovski vasi ... 
Skeleton, kakšen šport je to?
V zadnjem letu in pol se ukvarjam s ske- 
letonom posledično pa z atletiko. Špor
tnik se spusti po ledeni stezi na nizkih, 
aerodinamičnih saneh z dvema dolgima 
jeklenima drsalkama - skeletonu. Štart 
se začne s polvisokega položaja (z eno 
ali dvema rokama se opira na sani). Za
četno pospeševanje - tek s potiskanjem 
skeletona - traja približno 30 metrov. 
Voznik se nato lahkotno spusti nanj in 
začne pridobivati hitrost zaradi gravita

cije. Da bi obdržal najboljšo smer, lahko 
skeleton skozi ovinke usmerja zgolj s 
premikanjem težišča telesa. Hitrost na 
kilometer in pol dolgi tekmovalni stezi 
preseže 130 kilometrov na uro. Skele
ton nima mehaničnih zavor, voznik ga 
zaustavi z dvigom sprednjega dela, kar 
poveča trenje. Ker prinas ni ledene ste
ze, smo primorani na treninge hoditi v 
tujino.
Tvoja pot v Skeletonu?
S skeletonom sem se spoznal decembra 
2013, preko spleta, kjer je bil objavljen 
razpis za pridobivanje novih tekmoval
cev in pa testiranje. Nakar sem se kot 
ljubitelj zimskih športov in adrenalina 
brez premisleka prijavil. Tako sem dobil 
februarja povabilo BOB Zveze Slovenije 
na krajši sestanek in predstaviteu tega 
športa, kjer nam je bilo predstavljeno 
vse do potankosti, nato sem se od vseh 
številnih prijavljenih le jaz odločil, da 
poskusim. Tako sem se čez teden dni s 
prijatelji odpravil na testiranje v Nem
čijo v Kenningse, kjer je ledena steza. 
Po opravljenih razburljivih vožnjah sem 
tokoj vedel, da to želim početi, seve
da pa sem še moral pokazati atletske 
sposobnosti. Po nad pričakovanji opra
vljenih testiranjih je še sledil pogovor z 
glavnim trenerjem Matejom Juhartom, 
(bivši svetovni prvak v bobu z nemško 
ekipo), ki je bil zelo zadovoljen s poka
zanim. Da bi še izboljšal svoje atleske 
sposobnosti, sem pričel štirikrat na te
den trenirati atletiko. Sledilo je dolgo 
čakanje in čas trdega dela na stadionu. 
Oktobra sem dobil klic, da se moram 
udeležiti obveznega šolanja v Avstriji, 
v Innsbrucku, ki so se udeležili tekmo
valci iz celega sveta. Tam sem si moral 
pridobiti svetovni certifikat o usposo
bljenosti za vožnjo s skeletonom. Po
stal sem edini iz tega dela Slovenije, ki 
je opravil to šolanje. In že tri tedne po 
končanem šolanju je sledilo nepozabno 
doživetje, saj so se mi uresničile otroške 
sanje. Udeležil sem se svoje prve krstne 
tekme za državno reprezentanco v 
Nemčiji, v kraju Winterberg, kjer je po
tekalo tekmovanje za evropski pokal. 
Ker je bila kunkurenca velika in so tek
movali tekmovalci iz celega sveta, pa 
zame razultati niso imeli nobenega po
mena. Po krajšem premoru je že sledilo 
novo tekmovanje v Avstriji, tudi v Inns
brucku. Steza mi je bila poznana iz šola
nja, zato sem vozil karseda sproščeno. 
Sledili so spodbudni rezultati, ki so mi 
vlili dodatno motivacijo za naprej. Z vsa

ko vožnjo pa so tudi postale večje sanje 
in cilji za prihodnjost. Tako sem si zadal 
cilj, redno uvrščanje med najboljših 20, 
potem tekmovanje v celinskem pokalu, 
v treh letih pa začeti voziti v svetovnem 
pokalu in se udeležiti tekem v Kanadi in 
pa Ameriki, s tem pa poizkusim doseči 
normo za Olimpijske igre, če ne 2018 pa 
zagotovo 2022.
Koliko Slovencev tekmuje?
V Sloveniji trenutno tekmujemo trije, 
dve dekleti in jaz kot edini moški pre- 
stavnik. Ker je bila olimpijska sezona, 
se je kar nekaj tekmovalcev odločilo 
končati kariero. Drugače pa se lahko 
pohvalimo, da smo imeli predstavnike 
na olimpijadi mladih in na olimpijadi v 
Vankuvru.
Finance in skeleton?
Kot v vseh zimskih športih se v Sloveni
ji zalomi pri financah, saj manjše zveze 
ne dobijo od države dejansko nič. Tako 
smo primorani tekmovalci sami kriti tri- 
četrt vsega. Dejansko mi zveza ponudi 
spremljevalni suport, to sta dva tre
nerja. Ostalo moram plačati sam. V te
denskem treningu naredim 16 spustov, 
vsaki spust stane 25 evrov, plus prevoz, 
hrana in prenočitev. En teden treninga 
me stane 800 eur. Moram poudariti, 
da mi je zveza pomagala toliko, da mi 
je dala vso opremo zastonj, ker pa do
kaj hito napredujem, sem to opremo 
prerasel. Sedaj sem primoran v nakup 
nove opreme, ki je zelo velik zalogaj, saj 
se cene vrtijo od 4000 eurov navzgor. 
Sedaj si moram poiskati sponzorje, kar 
pa je v tem času zelo težko, saj podjetja 
nimajo posluha.
Tvoje besede ob koncu.
Rad bi se zahvali vsem za dosedanjo 
podporo in pa tudi za vnaprej, posebej 
svojim nadrejenim. Upam, da vas bom 
lahko čimprej razveselil z dobrimi razul
tati.

Denisu se zahvaljujemo za izčrpno 
predstavitev skeletona ter mu želimo, 
da bi dosegel vse kar si želi. Mi pa bomo 
držali pesti in navijali.

„Tek me je naučil, da je slediti strasti po
membnejše od strasti same. V nekaj se 
globoko in z iskreno srčnostjo potopite 
- nenehno se izboljšujte, nikdar ne odne
hajte ... To je izpolnitev. To je uspeh.“

Dean Karnazes

Aleksandra Kukovec
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IX ljub pritiskom emigrantov na slovensko in madžarsko mejo 
r\smo se v društvu upokojencev odločili, da gremo 8. 10. 
2015 na nakupovalni izlet v Lenty. Nekateri so bili mnenja, da 
bomo naleteli na težave z emigranti na slovensko- madžarski 
meji, vendar na srečo ni bilo čisto nič težav pri prehodu meje. 
Po nakupih smo odšli na kosilo v gostišče Škafar v Mostje. 
Pred odhodom domov smo si ogledali še nov razgledni stolp 
Vinarium v Dolgovaških goricah. Ta nova turistična točka je 
res zanimiva.
V okviru praznovanja občinskega praznika smo 10. 10. 2015 
organizirali tekmovanje v kegljanju s kroglo na vrvici (rusko 
kegljanje) za prvaka društva. Tekmovali sta dve moški in ena 
ženska ekipa. Ekipno je prvo mesto dosegla druga moška eki
pa, drugo mesto ženska ekipa in tretja mesto prva moška eki
pa. Posamezno je prvo mesto dosegel Franc Fras, drugo me
sto je dosegla Efka Brumen in tretje mesto je dosegel Alojz 
Čuček. Po podelitvi priznanj in pokalov smo se malo okrepča
li, se poveselili in poklepetali.
V soboto, 21.11. 2015 pa smo se dobili v večnamenski dvorani 
na martinovanju. Prišlo je kar lepo število članov in nekaj nji
hovih svojcev. Trio glasbenikov, ki je igral v živo, je lepo pope
stril praznovanje. Hvala g. Angeli Murko za doniranje glasbe 
in sladkarij.
Na koncu se lepo zahvaljujem vsem članom društva, ki so ka
korkoli prispevali, da je društvo delovalo in izpolnilo zadane 
naloge. Vsem želim lepe praznike in obilo zdravja v novem 
letu.

Simon Zajšek

OPERATIVNA TAKTIČNA 
VAJA PGD BIŠ

\ /oktobru, mesecu požarne varnosti, so gasilci še posebej 
V aktivni in ozaveščajo ljudi o varnosti. Letošnji oktober je 
bil posvečen evakuaciji, geslo pa je bilo naslednje: »Ko zagori, 
naj se ti ven mudi!«. Termin evakuacija označuje umik na 
varno in poteka po najhitrejši varni poti, ki je narisana v načrtu 
evakuacije. Na podlagi gesla so gasilci PCD Biš v petek, 23.10. 
2015 izvedli operativno taktično vajo v OŠ Trnovska vas, ki jo 
je organiziral poveljnik PCD Biš, Miran Arnuga.
Namen vaje je bil preizkus, usposabljanje in evakuacija učen
cev iz osnovne šole, preizkus tehnične opreme za varstvo 
pred požari in preverjanje usposobljenosti domačih gasilcev 
v primeru požara. Vaje so se udeležili zaposleni in učenci OŠ 
Trnovska vas ter seveda gasilci PCD Biš.
Opis poteka vaje: V prostorih šolske kuhinje je prišlo do po
žara. Ob vklopu alarma za požar na sistemu alarmiranja se je 
s pomočjo učiteljev pričela evakuacija učencev. Istočasno se 
je aktiviralo enoto domačega gasilskega društva. Učitelji so 
zbrali učence na dvorišču in preverili njihovo število. Ko so 
prispeli gasilci, je predstavnik šole podal poveljujočemu gasil
cu poročilo o stanju v šoli in morebitnih poškodovanih. V tem 
primeru je bil poškodovan hišnik, ker je želel pogasiti požar, 
nahajal pa se je v notranjih prostorih šole. Poveljnik je odredil 
preiskavo prostorov, istočasno pa se je izvedel notranji na
pad in omejitev ter pogasitev požara.
Po uspešno prikazani vaji je sledila še predstavitev gasilske 
opreme in prikaz gašenja požara z ročnim gasilnim aparatom. 
Čeprav je ogenj koristen pri mnogih vsakdanjih opravilih, se 
z njim ne smemo »igrati«, ker se lahko hitro razširi v neobvla
dljiv požar in s tem ogrozi naša ter druga življenja. V prime
ru požara torej takoj pokličite na številko 112 in povejte: kdo 
kliče, kaj, kje in kdaj se je zgodilo, koliko je ponesrečencev, 
kakšne so poškodbe, kakšne so okoliščine na kraju nesreče in 
kakšna pomoč je potrebna.

Dušanka Škamlec
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^Nktober je mesec požarne varnosti, zato vsako leto 
izvedemo vajo evakuacije. Glavni namen te vaje je 

praktično usposabljanje za izvajanje evakuacije iz objekta 
ob požaru. Tako smo v petek, 23. oktobra 2015 vsi varno po 
evakuacijskem načrtu zapustili stavbo. Ob zvokih gasilskih 
siren so prihiteli gasilci iz PGD Biš in vzorno demonstrirali 
prikaz vaje v primeru požara. Evakuacija je bila uspešna, saj 
smo se na označenem zbirnem mestu v najkrajšem času

zbrali vsi uporabniki stavbe. Otroci so se tako seznanili s 
preventivnimi ukrepi, z načini kako ravnamo v nevarnih 
situacijah ter o delu gasilcev. Ogledali smo si tudi prikaz 
gašenja z gasilnim aparatom, gasilsko opremo in vozila.
In kaj so komentirali otroci? - “Ko bom velik, bom gasilec.”

Za vrtec: Saška Pukšič

TURNIR V ODBOJKI

\ /sklopu športnega oktobra je 25.10. 2015, v Trnovski vasi 
V v telovadnici osnovne šole potekal turnir mešanih 4 v 
dvoranski odbojki. Dvoranska odbojka se sicer igra s šestimi 
igralci v ekipi, ampak smo naredili izjemo in s tem dosegli 
aktivnejšo in atraktivnejšo igro.

Pogoj za prijavo je bila vsaj ena punca v ekipi. Za turnirje bilo 
na voljo 12 mest, ki so se hitro zapolnila vse do zadnjega. Pri
javile so se kvalitetne ekipe iz Ljubljane, Ljutomera, Maribora, 
Ptuja, Destrnika in Sovjaka, ki so prikazale vrhunsko odboj
ko. Prijava na ekipo je znašala 20 evrov, od tega je polovico 
prijavnine šlo v denarni sklad, druga polovica pa za pijačo in 
jedačo. Na voljo pa so bile tudi razne sladice, da igralcem ni 
zmanjkalo energije.

Posebnost turnirja je bila tudi ta, da sta si ekipi na igrišču so
dili sami, za kar je potrebna velika mera fair playa, ki je vladal

skozi celoten dan.

Po močnem boju je zmagala ptujska ekipa Cocta team, drugo 
mesto je zasedla ekipa Bačkova, tretje mesto pa ekipa Želve 
iz Ljutomera. Te tri ekipe so dobile denarne nagrade in poka
le. Pohvala pa seveda gre vsem dvanajstim ekipam za kvali
tetno igro, športen duh in veselo vzdušje. Preživeli smo lepo 
odbojkarsko nedeljo in dokazali, da je odbojka doma tudi v 
Trnovski vasi.

Kot organizatorka turnirja se zahvaljujem kolegom za pomoč 
pri organizaciji in športnemu društvu Kenguru za izkazano 
priložnost in podporo.

Športni pozdrav,
Lea Kos
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Strelsko društvo Trnovska vas

MEDOBČINSKA LICA 2015/2016 V STREUANJU 
S SERIJSKO ZRAČNO PUŠKO - 2. KOLO

"Vadnji dan oktobra se je začela Medobčinska liga za 
letošnjo sezono. Tekom sezone se bo zvrstilo več kot 

40 tekmovalcev, ki se povezujejo v 10 ekip iz 7 društev s 
področja Slovenskih goric. Ekipe tekmujejo med seboj po 
sistemu dvobojev, rezultati strelcev pa se upoštevajo tudi v 
posamični razvrstitvi. Predvidoma bodo vsa kola potekala 
na strelišču v Trnovski vasi zaradi zagotavljanja ustreznega 
števila strelnih mest.
Ekipno
Dvoboji 2. kola, 28.11. 2015:

TURNIR MED VASMI IN TURNIR 
ZA OBČINSKI POKAL 2015

Kot vsako leto, smo tudi tokrat v mesecu športnega oktobra 
priredili turnir med vasmi. Prijavile so se ekipe iz petih vasi, 
zasnovane po tri člane. Zmagovalna ekipa je bila Sovjak (ki so 
jo zastopali Roman Maguša, Benjamin Kuhar in Aleš Štebih), 
za njimi so si s podobnimi rezultati sledile še ekipe: Trnovski 
Vrh (Albert, Simon in Blaž Mlasko), Trnovska vas (Franci Ha- 
meršak, Damjan Prajndl, Janez Tašner), Črmlja (Žan Majerič, 
Boštjan in Leon Rola) ter Biš (Miran Kuzminski, Jani Čeh, Mar
kus Štandeker). Prvim trem ekipam so bile podeljene medalje 
in pokali, prehodni pokal pa je tako ostal že drugo leto pri 
ekipi iz Sovjaka. Rezultati so se sešteli tudi posameznim tek
movalcem, kjer sta si zmago priborila Roman Maguša in med 
mladinci Aleš Štebih.

Tajnica SDTV: Jasmina Štebih

SD Benediški Vrh A - SD Benediški Vrh B (3:1)
SD Velka - SD Cerkvenjak (3:1)
SD Selce - SD Osek (1:3)
SD Trnovska vas B - SD Vitomarci B (3:1)
SD Vitomarci A - SD Trnovska vas A (3:1)

Lestvica po 2. kolu:
SD Velka 6 točk (1066 krogov)
SD Benediški Vrh A 6 (1053)
SD Osek 6 (1022)
SD Vitomarci A 4 (1038)
SD Trnovska vas A 4 (1015)
SD Cerkvenjak 4 (1010)
SD Trnovska vas B 4 (920)
SD Benediški Vrh B 2 (992)
SD Selce 2 (961)
SD Vitomarci B 2 (807)

Posamezno
V posamezni konkurenci trenutno tekmuje 44 strelcev. Na 
drugem kolu je bila najboljša Sara Srne iz SD Velka 183 zade
timi krogi. Drugi je bil Dejan Cvetko iz SD Trnovska vas s 182 
krogi. Tretjo mesto sta si delila Mirko Tenšek (SD Velka) in 
Franc Kurnik (SD Osek) s 181 krogi.

Lestvica po 2. kolu:
Dejan Cvetko (SD Trnovska vas) 186 krogov
Mirko Tenšek (SD Velka) 184 
Sara Srne (SD Velka) 183 
Jan Šoto Vargas (SD Vitomarci) 181 
Franc Kurnik (SD Osek) 181 
Maja Mihelak (SD Benediški Vrh) 179 
13. Jani Čeh (SD Trnovska vas) 175 
16. Aleš Štebih (SD Trnovska vas) 171 
23. Boštjan Rola (SD Trnovska vas) 168 
29. Albert Mlasko (SD Trnovska vas) 164 
36. Franci Hameršak (SD Trnovska vas) 159 
38. Simon Mlasko (SD Trnovska vas) 152 
40. Miran Kuzminski (SD Trnovska vas) 152 
44. Blaž Mlasko (SD Trnovska vas) 135

Naslednje, 3. kolo je bilo v nedeljo, 13. 12. 2015 prav tako na 
strelišču v Trnovski vasi. Vse rezultate in podrobnosti o ligi 
najdete na www.sdtv.si ali našem facebook profilu.

Vodja lige: Franci Hameršak



ZMAGOVALEC BREZ 
KONKURENCE

N laš krajan Bojan Kuzminski je že deveto leto zapored 
I N zmagal v kreativnosti na Agri v Gornji Radgoni. Postavil in 
predstavil je namreč najzanimivejšo kolekcijo buč, ki je krasila 
vhod v upravno stavbo.
Tekmovalno akcijo je izvedla ČZD Kmečki glas, skupaj s Po
murskim sejmom v Gornji Radgoni.
V Kmečkem glasu so zapisali:
Kuzminski je na prireditveni prostor izbora - pred upravno 
stavbo sejma - pripeljal in postavil kar pet kolekcij različnih 
buč, zato je bil zmagovalec brez konkurence.
In v nadaljevanju:
Kuzminski, ki kmetuje na srednje veliki kmetiji in je stari zna
nec tovrstnih tekmovanj na gornjeradgonskem kmetijsko- 
-živilskem sejmu, je pripeljal tudi dve buči velikanki - prva je 
tehtala 58, druga pa 22 kilogramov.
Bravo Bojan!
Želimo ti še veliko uspešnih letin in »debelih buč«.

Tina Vertič

PiKA ponovno v Cankarjevem domu

DEDEK KAKO JE NASTALA 
MOJA DRŽAVA SLOVENIJA

\ /sklopu največjega slovenskega knjižnega sejma v
V Cankarjevem domu v Ljubljani se je letos ponovno 
predstavila založba Pika iz Trnovske vasi, ki je na odru 
Foruma za obiskovalce predstavila poučno knjižico Miha 
spozna, kako je nastala Slovenija. V dopoldanskem času je 
bila na tem odru predstavljena poučna knjiga Anika in njene 
skrinjice, avtorice Bine Šijanec, ki so jo prav tako oblikovali in 
pripravili za tisk v podjetju Pika. Omenjeno knjigo je posebej 
izpostavila in pohvalila žirija za izbor naj poslovne knjige na 
sejmu. Na lanskem sejmu je založba ob priročniku za spletne 
strani izdala in predstavila pesniški prvenec domačina Danila 
Muršca z naslovom Jesenske trave.
Predstavitev slikanice se je pričela z otroško predstavo, kate
re vsebina je bila povzeta po poučni knjižici. Po odigrani igrici 
seje vodja mladinskega oddelka ptujske knjižnice Lilijana Kle
menčič pogovarjala z avtoricami knjižice Tajdo Špes in Jano 
Meško ter mentorjem Alešem Mardetkom.
Zraven številnih domačinov so se predstavitve v Cankarje
vem domu udeležili tudi predsednik Zveze veteranov vojne 
za Slovenijo Ladislav Lipič in predsednik Območnega združe
nja veteranov vojne za Slovenijo Ptuj Vlado Žgeč ter slovenski 
mladinski pisatelj Slavko Pregl.
V podjetju stavijo na kvalitetne kreativne projekte v sodelo
vanju z različnimi avtorji in umetniki. Lani so izdali koledar 
grafik mlade likovnice Tine Mohorovič iz Novega Mesta, ki 
je letos za svoje delo prejela Prešernovo nagrado. Tudi le
tos niso počivali. Izšel je atraktiven koledar Slovenske gorice 
- skriti biser Slovenije s fotografijami fotografa Maksimiljana 
Krautiča in pesniškimi verzi domačina Danila Muršca.
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KO Tl JE GLASBA HOBI IN HOBI POKLIC, Sl SREČEN
I n če si v svojem 
I poklicu srečen, 
si tudi uspešen. 
S temi besedami 
bi lahko na 
kratko strnili 
uspešno glasbeno 
pot našega
mladega talenta 
na harmoniki 
Siniša Čeha iz 
Locica. Siniša si 
nedvomno zasluži, 
da o njem pišemo v 
našem občinskem 
glasilu, saj s 
svojim igranjem 
in nastopi širom 
Slovenije in
preko meja, ne 
samo uspešno 

predstavlja narodnozabavno glasbo, ampak tudi promovira 
majhno slovenjegoriško Občino Trnovska vas, iz katere 
prihaja.
V spomladanskem času je s svojimi učenci v večnamenski 
dvorani in na Simoničev! domačiji z ekipo TV Golica posnel 
videospot. Ob tej priložnosti me je prosil, če se lahko v ča
sopisu zahvali Občini Trnovska vas za prostore, podžupanu 
Alojzu Fekonju za pomoč in vsem svojim učencem, ki so prišli 
na snemanje videospota. Zahvaljuje se staršem za pomoč in 
podporo ter botri Ivanki za pomoč pri pogostitvi. Sam pravi, 
da je to super promocija za kraj, v katerem je začel svoje prve 
glasbene korake, saj je TV Golica zelo gledana televizija.

Škratovanje (Noč v vrtcu)
\ /petek, 6. 11. 2015 smo za predšolske otroke izvedli 
V škratovanje. Otroke smo na ta dan pričakale vzgojiteljice 
škratovke. Najprej smo si izdelali lanterne, potem je sledila 
škratovska večerja (slastne palačinke in sladica presenečenja). 
Ko se je stemnilo, smo se škratki z lanternami in baterijskimi 
svetilkami odpravili iskat zaklad. Sledil je žur v pižamah. Kaj se 
pa je dogajalo potem, pa naj ostane med škrati...

Za vrtec: Veronika Šimunek

Siniša smo skupaj z njegovimi učenci lahko videli in slišali igra
ti tudi v jesenskem času pred domačo cerkvijo, kjer so doma
čega župnika Franca Mlakarja s pesmijo presenetili ob njegovi 
40-letnici mašništva.
Sicer pa Siniša, ki ima svojo »Glasbeno šolo poučevanja har
monike«, v zadnjem času večino svojega časa posveti pre
našanju znanja na druge in učenju igranja harmonike svojim 
učencem, zato mu ne ostaja veliko časa za igranje in nastope. 
A vendar se še vedno z veseljem pridruži svojim glasbenim 
prijateljem. Tako je pred kratkim posnel videospot, ki se vrti 
na TV Veseljak, z odličnim pevcem Rudijem Šantlom. Nedolgo 
tega se je Siniša udeležil 5-dnevne turneje po sosednji Avstriji 
skupaj z legendarno pevko Avsenikov Jožico Kališnik in kitari
stom Alpskega Kvinteta Jožetom Antoničem.
Na domačem odru smo nazadnje Siniša in njegov orkester 
harmonikarjev lahko videli v novembru, na prireditvi Nedelj
sko popoldan ljudskih pesmi.
Ni kaj, Siniša je legenda na harmoniki že od malih nog in pre
pričana sem, da bodo o njem kmalu pisali tudi medijo z večjo 
naklado od našega občinskega glasila.

Naj končam z besedami Siniše, ki jih ima zapisane na svoji 
spletni strani: »..Tako so se začele vsakodnevne tudi po 4-6- 
urne vaje... S ponosom lahko povem, da mi za nobeno uro ni 
žal, ker je glasba nekaj tako lepega, kar združuje in osrečuje 
ljudi tudi v najtežjih časih.«

Naj glasba v našem kraju združuje in osrečuje tudi vse nas, 
tudi s pomočjo zvokov harmonike izpod prstov »naše legen
de Siniša«, ki mu želimo obilo uspehov na njegovi obetajoči 
se glasbeni poti.

Andreja Krajnc



TRADICIONALNI SLOVENSKI ZAJTRK
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\ /šolah in vrtcih širom Slovenije je v petek, 20. novembra 
V 2015 potekal tradicionalni slovenski zajtrk. Naša šola pri 

tem ni bila nobena izjema. Učencem smo ponudili domač 
kruh, maslo, med, mleko in jabolko ter skupaj zajtrkovali. 
Ozaveščali smo jih o pomembnosti vsakodnevnega 
zajtrkovanja za njihovo zdravje in delovanje. Zajtrku so sledila 
predavanja o čebelarstvu, sadjarstvu in vinogradništvu, 
značilnostih bolezni ter pripravi hrane nekoč. V čebelarski 
delavnici smo gostili župana Trnovske vasi, gospoda Alojza

Benka. V delavnici o sadjarstvu in vinogradništvu se nam 
je pridružila gospa Mojca Druzovič. Znanje o značilnostih 
bolezni je z nami delila gospa Andreja Krajnc. Svoje izkušnje 
o pripravi hrane nekoč je učencem posredovala gospa Marija 
Roškar. Po predavanjih so učenci nadaljevali s praktičnim 
delom v delavnicah. Kaj seje v delavnicah dogajalo, so zapisali 
učenci »novinarji«.

SADJARSTO IN VINOGRADNIŠTVO
Danes je k nam prišla gospa Mojca Druzovič. Predstavila nam 
je poklic in kaj moraš imeti oblečeno kot vinogradnik. Potem 
nam je povedala, za katero vino je posamezni kozarec. Čez 
nekaj minut smo poskusili sok. Na koncu smo delali marme
ladi in sok.

Zapisal: Simon Kos

ČEBELARSTVO
Najprej nam je gospod župan Alojz Benko povedal nekaj zani
mivosti o čebelah, saj je tudi sam čebelar. Izvedeli smo, da so 
čebele zelo pridne delavke. Gospod župan ima veliko izkušenj 
s čebelami, čebelari že 17 let in ima 18 panjev. Prinesel nam je 
veliko vrst medu, kot so: cvetlični, kostanjev... Potem smo z 
gospo Zdenko Kos izdelovali sveče iz satovja. Sveče iz satovja 
so zelo drage in zelo dišijo.

ZNAČILNOSTI BOLEZNI
K nam je prišla gospa Krajnc, ki nam je predstavila značilno
sti bolezni. Predstavila je, kako prepoznaš ali imaš sladkorno 
bolezen in kako, ali imaš celiakijo. Povedala nam je tudi, kako 
zdravimo ti dve bolezni.

Zapisal: Tadej Razlag

PRIPRAVA HRANE NEKOČ IN DANES
Danes nas je obiskala gospa Marija Roškar. Povedala nam 
je, kako so se prehranjevali nekoč. Skupaj z učiteljico Majdo 
Drumlič smo spekli »krapec«. Lahko smo zamesili testo in 
počakali, da je vzhajalo. Na koncu smo ga spekli in se z njim 
posladkali.

Zapisala: Sara Krajnc

Jakob Rozman
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JESENSKO SREČANJE S STARŠI (ČAROVNIK UJTATA)
\ /četrtek, 22. oktobra 2015 smo vzgojiteljice iz vrtca pri 
V PŠ Trnovska vas organizirale jesensko srečanje s starši. 

Glavna nit druženja je bil čarovnik Ujtata iz pravljice Prodajamo 
za gumbe (Vida Brest). Čarovnik Ujtata je začaral tudi vreme, 
zato je vso popoldne sijalo sonce. Otroci so sodelovali v 
zabavnih jesenskih igrah, s katerimi so si prislužili mošnjičke 
z gumbi. Z njimi so si na tržnici kupili različno sadje (jabolka, 
hruške, banane, grozdje, slive) in kostanje, ki so jih prodajale 
branjevke. Otroci so pridno zapravljali gumbe, branjevke pa 
so si polnile svoje blagajne. Gumbov ni nikoli zmanjkalo, saj je 
čarovnik Ujtata znal zares čarati ...
Žal je ta čarovnija delovala le eno popoldne.

Za vrtec: Saška Pukšič REKREACIJA ŠD KENGURU
V jesenskih in zimskih dnevih, ko nam vremenske razmere 
ne omogočajo brezskrbnega gibanja v naravi, si telesa lah
ko razgibamo v telovadnici OŠ Trnovska vas. ŠD Kenguru 
organizira naslednje aktivnosti:
torek, 19.30: zumba, 
četrtek, 20.00: odbojka in 
sobota, 18.30: nogomet.
Vsi lepo vabljeni!

Dušanka Škamlec

ŠPORTNI DAN
\ /mesecu oktobru in novembru smo na OŠ Destrnik in PŠ
V Trnovska vas izvedli dva športna dneva. To samo po sebi 

ni nekakšen poseben dogodek, saj imamo dneve dejavnosti 
skozi celo šolsko leto, vendar je tokrat bil to poseben dogodek, 
saj smo poizkušali nekaj novega. Na pobudo staršev smo, 
najprej v mesecu oktobru, organizirali športni dan z naslovom 
Peš v šolo. Ta dan smo odpovedali vse avtobusne prevoze 
in otroci so tako prišli v šolo peš, nekateri tudi v spremstvu 
staršev, kar je še posebej pohvalno. Ta dan smo pouk začeli 
malo kasneje, ob 9.30, tako da so lahko res vsi prišli v šolo, 
še posebej vsi učenci višjih razredov iz Občine Trnovska vas. 
Učenci in razredniki s spremljevalci smo se odpravili na uro 
in pol dolg pohod po bližnji in daljni okolici Destrnika. Ob 
prihodu na športno igrišče so nas že pričakali pečeni kostanji, 
ki so jih pekli učenci ter hkrati tekmovalci v malem nogometu, 
saj jih je ta dan čakala še tekma. Obiskal nas je tudi Nastja 
Čeh, bivši reprezentant nogometne reprezentance. Z njim je 
učiteljica Mojca Završnik opravila izčrpen in zanimiv intervju. 
Okrepčani in polni novih informacij so se učenci peš odpravili 
proti domu.
Drugi zanimiv športni dan pa se je dogajal v prvih dneh no
vembra. Ta dan je cela šola plesala. V goste smo povabili ple
sno šolo Sebastian in njegove soplesalke. Vsak razred je štiri 
ure plesal znotraj svojih učilnic in pripravljal zanimive kore
ografije. Zadnjo šolsko uro pa smo se dobili v telovadnici in 
prikazali sad celodnevnega učenja. Vsi učenci in učitelji smo 
bili s prikazanim nadvse zadovoljni. Najbolj pa se je vtisnila 
v spomin plesna točka 7. a in b, 8. a in b ter 9. a in b, saj je 
naenkrat zaplesalo 106 učencev in učenk. Menim, da sta bila 
ta dva dneva zelo dobrodošla, saj so se učenci po napornih 
dnevih učenja in sprejemanja novih informacij malo sprostili 
in pozabili na vsakodnevne obveznosti.

Mirjam Pleteršek, učiteljica športa
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VESELI DECEMBER Sg
s I

Prišel je čas veselja, mesec čarovnije, 
čas, ko vsa družina se v eno srečo zlije, 
čas, ko veselo je vse, 
čas, ko odmevajo božične pesmi le 
ter dobrosrčne novoletne želje dosežejo vse.

Prišel je čas, ko družina skupaj za mizo posedi 
in si skozi leto izgubljeni čas nadoknaditi želi.
Ta mesec za mnoge je najlepši, 
najiskrenejši in najčistejši, 
čas, ko pozabi se vse, 
kar hudega bilo doživeto je.

Ta mesec se veseli, 
dobre želje vsem zaželi, 
če kaj slabo v tem letu je bilo, 
naj v mislih izpuhti in izbrisano naj bo.

Prehitro čas beži, 
da mislili bi le na slabe vse stvari, 
raje se nasmej, 
vse ljudi resnično rad imej.

Prišel je čas veselja in čarovnije, 
veseli december naj vsakemu od nas čašo sreče nalije, 
mu najlepšo pravljico življenja v spomin natisne, 
vse ljudi za novo leto naj v objem sreče in veselja potisne.

Življenje je prekratko 
in prehitro vse mimo nas beži,
zato zavej se že, kaj je tisto kar v življenju pomembno je, 
da izpopolni tvoje skrite želje vse...

Avtor: Aleksandra Kukovec

VOŠČILO
Vaški odbor Biša želi ob izteku leta in prihajajočih praznikih 
vsem vaščanom Biša, kakor tudi ostalim občanom občine 
Trnovska vas prijetne božično-novoletne praznike in vse 
dobro v letu 2016. Obveščamo vse vaščane, da tudi letos 
organiziramo pohod z baklami k polnočnici. Zbirališče je 
ob 23.15 uri pri gasilskem domu. Za bakle naj vsak poskrbi 
sam.

Prav tako vabimo vse vaščane, da nam pošljejo pobude 
in vprašanja glede investicij, vzdrževanja, prireditev in po
dobno na elektronski naslov: vaski.odbor.bis@gmail.com 
ali pa pošljete pisne pobude na naslov Slavko MOHARIČ, 
Biš 15a, 2254 Trnovska vas, ali pa jih predate ostalim čla
nom vaškega odbora.

Predsednik vaškega odbora Biš: 
Slavko MOHARIČ de
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l 26 GIBANJE ZA BOUŠE POČUTJE

O iti telesno aktiven, pomeni biti zadovoljen. Kaj 
D početi in na kakšen način biti redno aktiven, je 
odvisno od življenjskega sloga posameznika.

Kako pričeti torej z rednim gibanjem?
Najlažji način v tem letnem času je vadba v fitnes 
centru. Če smo začetniki ali imamo zdravstvene 
težave, je priporočljivo, da z vadbo pričnemo pod 
budnim očesom strokovnjakov.
Pred obiskom fitnes centra si zastavimo cilje: iz
guba odvečne telesne teže, izboljšanje telesne 
pripravljenosti, pridobiti mišično maso ali povečali 
moč, okrepiti zdravje ... Za individualen pristop in 
strokovno vodenje lahko izberemo vaditelja, in
štruktorja ali osebnega trenerja. Ti nam predsta
vijo vaje za ogrevanje pred vadbo in vaje na fitnes 
napravah, kardio napravah, vaje z lastno težo in 
osnove zdrave prehrane. Trener lahko vadbo prila
godi sladkornim in drugim bolnikom, ki jim redno 
aktivnost predpisujejo tudi strokovnjaki s podro
čja zdravstva. Ne pozabimo - že preprosto dvigo
vanje uteži zmanjša tveganje za osteoporozo.

vadbo z lastno težo (t.i. core trening), ki krepi mi
šice za stabiliziranje ramen, hrbtenice in medenice. 
Z različno skupinsko vadbo obremenimo celotno 
telo, čas vadbe je popolnoma izkoriščen, porablja
mo maščobe, oblikujemo telo in pridobivamo vzdr
žljivost - predvsem pa skrbimo za zdravo hrbteni
co.

Za kolesarje, ki v zimskem času zunaj ne morejo vr
teti pedalov, je odlična izbira kolesarjenja na stacio
narnih kolesih, ki predstavlja dober kardio trening. 
S tovrstno vadbo zmanjšamo možnosti za srčne 
bolezni in bolezni ožilja, izboljšamo prebavo, zni
žamo visok krvni pritisk, povečamo vzdržljivost in 
premagamo stres.

Spremembe doživljamo v vseh življenjskih obdo
bjih in nikoli ni ne prepozno in ne prehitro zanje. 
Treba je vzeti življenje v svoje roke, zbrati voljo in 
pogumno stopiti na pot sprememb - z gibanjem za 
boljše počutje!

Tina Vertič

Če nam uteži niso preveč blizu, lahko izberemo

»)*F/r/ffS CENTER ) ZDRAVO

tmm*
y- Xt

FITNES VADBA FREESTYLER1

ZDRAVO KOLESARJENJE 
NIRVANA FITNESS™

INTENZIVNA KROŽNA VADBA 
OTROŠKI ROJSTNI DAN

I
i
S

Ob nakupu karte za fitnes ali skupinsko vadbo 
priznamo novim članom iz občine Trnovska vas ob predložitvi kode

5 € POPUSTA
KODA: TRNOVSKA VAS

Pokličite na telefon 059 088 124 in si rezervirajte termin vadbe.

facebook

ttiuMU.tltnes-zdraiiD.si
PSC Mlekarna. CuCkova ul. 6a, Ptuj, telr 053 085 124 E-maM mfofgrUnes-zrtravo si
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Tiho teče našega življenja reka, 

tiho teče solza lepega spomina, 

umre srce, a ostane bolečina 

v srcu dragega in večnega spomina.

V SPOMIN

25. decembra mineva 50 let, odkar si nas zapustil dragi 

mož in oče

f

Nisi se izgubila kot zven v tihoto, 
nisi odšla v nič in pozabo, 
po tebi merim stvarem pomen 
in tvojo pesem 
skušam peti za tabo.
(T. Pavček)

SPOMIN
15. decembra je minilo eno leto, od kar se je tiho, komaj 
v dopolnjenem 70. letu starosti poslovila draga mama in 
babica

FRANC MURŠEC
BARBARA RAJŠP

iz Trnovske vasi 64.

Iz Trnovske vasi 26. V naših srcih ostaja praznina, lepota spominov in hvaležna 
misel nate, ki je ne bo zabrisal noben čas.

Hvala vsem, ki se ga z lepo mislijo spominjate in prižigate 

svečko.

Hvala vsem, ki se ustavljate ob njenem grobu in jo v besedi 
in misli ohranjate v lepem spominu.

Tvoji najdražji J Njeni najdražji J

Almaja tudi na svetovnem spletu
Almaja, d.0.0., Pogrebna in pokopališka dejavnost iz Lenarta opravlja pogrebno in pokopališko dejavnost že od leta 1991 na ob
močju občin Lenart, Benedikt, Cerkvenjak, Destrnik, Jurovski Dol, Sv. Ana,
Sv. Trojica, Trnovska vas, Sv. Andraž, pa tudi v občinah Duplek in Maribor.
V podjetju se trudijo svojcem čim bolj olajšati najtežje trenutke ob izgubi 
ljubljene osebe, jih razbremeniti in jim vsestransko pomagati. Kot pravita 
Mateja in Zlatko Glinšek je za celovito ponudbo potrebno storitve vedno 
posodabljati in iti v korak s časom. Zato so se v podjetju odločili, da njihovo 
ponudbo predstavijo v svetovnem spletu. Tako je v teh dneh pričela delo
vati spletna stran www.almaja.si na kateri najdete odgovore na vprašanja 
v povezavi z izgubo najbližjega. Na njej so navedeni vsi kontakti, GPS loka
cije pokopališč in spletni obrazec za dvosmerno komunikacijo. Na spletni 
strani najdete tudi aktualne podatke o datumih in urah pogrebov.
Spletna stran podjetja Almaja je bila zasnovana in izdelana v naši občini - v 
podjetju Pika, Zmagoslav Šalamun, s.p.

»ŠTORKLJA PRINAŠA«

KOMU
je »štorklja« zaupala novi rod

Simona Požegar

KAM KDAJ
je odložila svoj čudež je poletela čez naše 

življenja kraje

Bišečki Vrh 28 oktober 2015

KDO
je novi občan 
Trnovske vasi

Vita
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KOLEDAR ODVOZOV za leto 2016
OBČINA TRNOVSKA VAS
Januar Februar Marce April
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BQ STEKLO-»«.olJ M10.JC1*
Q ZBIRNI CENTER TRNOVSKA VAS

I okrnil* e« ftf^Hwn gürn« Tmtw*M v»

Zbirni centfrr J* odprt samo o-b dnevih, ki so 
na koledarju označeni z modrim kvadratkom 
hZC“ In slcef ol> naBledrvjih urah:

ob ponedeljkih 
ob četrtkih 
ob sobotnih

0W50 12Ä) 
10^0-17:00 
12-00*15:00

AKCIJA ODVOZA KOSOVNIH ODPADKOV:
- preko naročilnice - 2 x letno

Predvideni termini odvoza':
Termin !: april / maj 
Tenronž; avflust / september
' O toćfth terminih txwte naknadno obveščeni

AKCIJA ZBIRANJA NEVARNIH ODPADKOV;
- na zbirnih mesiti - 2 k kKno

Pređvitfoni termini zbiranja"
Tannin 1; maj J Junij 
Termin 2: september / oktober

" O tučmri teiininih dosih naknadno obveSčoni.
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KOLEDAR ODVOZOV za leto 2016
OBČINA TRNOVSKA VAS
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0 ZBIRNI CENTER TRNOVSKA VAS
pri OJvvJu Tmovjiji V*i

Zbirni center Je odprt samo ob dnevih, kl so 
na koledarfu označeni z modrim kvadratkom 
*2C“ in sicer ob naslednltfi urah:

ob ponedeljkih 
ob četrtkih 
ob sobotah

09:00-12:00 
10:00-17.00 
1?:00 15-00
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AKCIJA ODVOZA KOSOVNIH ODPADKOV:
- preko naročilnice -2x fctno

Predvideni termini odvoza':
Termin 1: april / maj 
Temw 2; avgust ( september

' O točnih terminih boste naknadno obveščeni.

AKCIJA ZBIRANJA NEVARNIH ODPADKOV;
- na /bimih mestih - 2 * letno

Predvidoni termini zbiranja";
Termin 1: maj / Junij 
Termin 2: september / oktober

‘* O točnih lermeuh boete i^mKliio obveščeni.
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